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ΧΡΗΣΤΟΣ 
ΤΣΙΡΟΓΙΑΝΝΗΣ

Δεσμεύτηκε για 
μια Δίκαιη Αντι-
πολίτευση στον 
Δήμο Αρταίων 

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ
Οι γιορτές ως μια 
ευκαιρία για απε-
ξάρτηση από τα 

Social Media

ΚΑΙ ΝΕΕΣ ΔΙΑΚΡΙ-
ΣΕΙΣ  ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΡΘΟ-

ΠΑΙΔΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ 
ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ 

ΤΗΣ ΑΡΤΑΣ

ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ ΑΡΤΑΣ: 
νέος συντονιστής 

ο Παναγιώτης 
Χασκής και ανα-

πληρώτρια η Βίκυ 
Σιαπάτη

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Δικαστικό Μέγαρο 
και Περιφερειακό 

Πρωτοδικείο Φιλιπ-
πιάδας τα αιτήμα-
τα του Προέδρου 
Δ.Σ. Άρτας Μιχ. 

Νικολάου

ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ

Για την Άρτα της επόμενης 5ετίας 

Σήμερον κρεμάται επί ξύλου...

Μετά τα κάλα-Μετά τα κάλα-
ντα το ταμείοντα το ταμείο

Σήμερα κατά πάσα πιθανότητα θα 
ανακοινωθεί το αποτέλεσμα της 
ετυμηγορίας του 7ου τμήματος 
του Ελεγκτικού Συνεδρίου, το 

οποίο θα αποφανθεί επί της ενστάσε-
ως του Δήμου Αρταίων κατά της απορ-
ριπτικής απόφασης του 5ου τμήματος 
αναφορικά με την διαδικασία του δια-
γωνισμού για το έργο του ΞΕΝΙΑ.
Ήδη το θέμα αυτό απασχόλησε και 
την τοπική επικαιρότητα, αλλά και το 
δημοτικό συμβούλιο, το οποίο εκλήθη 
εκτάκτως και αποφάσισε για την αμοι-
βή της πληρεξουσίου δικηγόρου του 
Δήμου, που ανέλαβε την σύνταξη της 
ένστασης και την παράσταση του Δή-
μου, στο ποσό των δεκαπέντε χιλιάδων 

ευρώ, γεγονός το οποίο προκάλεσε 
ένταση και διαμαρτυρίες, στην αντιπο-
λίτευση του Δήμου Αρταίων, αλλά τελι-
κά εγκρίθηκε.
Η αυριανή ημερομηνία είναι καθορι-
στική και αυτό που λέμε DEAD LINE... 
Συγκεκριμένα αν η απόφαση βγει αρ-
νητική, τότε κλείνει οριστικά και αμε-
τάκλητα ο κύκλος του έργου του ΞΕ-
ΝΙΑ της Άρτας και πλέον θα πρέπει να 
αναζητηθεί νέος τρόπος για να χρημα-
τοδοτηθεί αυτό το έργο. Αν η απόφαση 

βγει θετική, τότε ο Δήμος Αρταίων και 
οι Τεχνικές Υπηρεσίες θα πρέπει να κά-
νουν έναν αγώνα ταχύτητας, μέχρι την 
31-12-2023, ώστε να πάρει έγκριση 
από την Διαχειριστική αρχή, να συντα-
χθεί και να υπογραφεί η σχετική σύμ-
βαση και τέλος να δοθεί και η πρώτη 
προκαταβολή από την αναθέτουσα 
αρχή στον εργολάβο...
Ο χρόνος είναι ο μεγάλος αντίπαλος, 
όπως επίσης και πιθανή αναβολή στην 
έκδοση της απόφασης θα έχει ως απο-

τέλεσμα να κηρυχθεί εκπρόθεσμη κάθε 
προσπάθεια. 
Όπως είναι αναμενόμενο,  η αγωνία 
είναι το κύριο συσταστικό της περιπέ-
τειας αυτής, η οποία όπως και να έχει 
θα βάλει ένα τέλος σε μια μακροχρόνια 
διαμάχη, η οποία σε μεγάλο βαθμό κα-
θόρισε και τις εκλογές στην Άρτα...

Εμείς θα πούμε το εξής: το μόνο σίγουρο χαρτί του 
Χριστόφορου θα είναι ο προεκλογικός συνεργάτης 
του Χρήστος Παπανικολάου, ο οποίος σήκωσε στην 
πλάτη του το επικοινωνιακό βάρος της προεκλογι-
κής περιόδου του Χριστόφορου και μάλιστα, όπως 
εκ του αποτελέσματος αξιολογείται, επιτυχώς.

Παρουσία πλήθους 
κόσμου, σε μια 
συγκινητική τελε-

τή που έγινε έξω απο το 
Δημαρχείο, ο νέος Δή-
μαρχος Ζηρού υπογράμ-
μισε πως “σήμερα είναι 
μεγάλη η χαρά μας, αλλά 
μεγαλύτερη είναι η τιμή 
και η ευθύνη. Από τη μια 
χαρά γιατί η αγάπη σας 
και το χαμόγελό σας μας 
δίνουν κουράγιο για την 
αποστολή που με την 
ψήφο σας μας δώσατε 
την εντολή να κάνουμε. 
Και από την άλλη τιμή και 
ευθύνη γιατί η αποστολή 

Πέντε χρόνια γεμάτα δουλειά για τον Δήμο 
Ζηρού ανακοίνωσε ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΖΥΓΟΥΡΗΣ

αυτή είναι για εμάς ιερή”. 
Στα πέντε επόμενα χρό-
νια, η νέα Δημοτική Αρχή 
Ζηρού δεσμεύεται πως 
θα πορευτεί “με σχέ-

διο, αποφασιστικότητα, 
υπευθυνότητα, σοβαρό-
τητα και κυρίως χωρίς 
αλαζονεία” ανέφερε ο κ. 
Ζυγούρης.

ΟΡΚΙΣΤΗΚΕ ΤΟ ΝΕΟ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΗΠΕΙΡΟΥ

Συγκινητική και γεμάτη φόρτιση ήταν η ορκωμοσία του νέου Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Αρταίων

Στο Διοικητήριο της 
Περιφέρειας Ηπείρου 
πραγματοποιήθηκε 
σήμερα η ορκωμοσία 

του Περιφερειάρχη κ. Αλέ-
ξανδρου Καχριμάνη και των 
μελών του νέου Περιφερεια-
κού Συμβουλίου Ηπείρου, το 
οποίο αναλαμβάνει καθήκο-
ντα από την 1η Ιανουαρίου.  
Την Κυβέρνηση εκπροσώ-
πησε η Υφυπουργός Εσωτε-
ρικών κ. Παρασκευή (Βιβή) 
Χαραλαμπογιάννη.  
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• Κυλούν οι τελευταίες ημέρες 
του χρόνου σαν νερό... Είναι 
και χαρούμενο το κλίμα το εορ-
ταστικό, έχουμε και τις ορκω-
μοσίες, που με τον έναν ή τον 
άλλο τρόπο έριξαν λίγο νερό 
στον μύλο της επικαιρότητας...
• Την 1η του Γενάρη όμως αρ-

χίζουν τα δύσκολα, ή μάλλον να το πούμε 
καλύτερα, αρχίζουν τα καλά...

• Σε τέσσερις Δήμους Αρταίων θα κληθούν 
οι Δήμαρχοι να επιλέξουν τους συνεργά-
τες τους: αντιδημάρχους, γενικούς γραμ-
ματείς, ειδικούς συνεργάτες, εξωτερικούς 
συνεργάτες. Υπάρχει λοιπόν μια αναταρα-
χή, ένας οργασμός...

• Θυμόμαστε ατάκες από παλιότερες εποχές, 
όπου το να είσαι αντιδήμαρχος αποτελού-
σε και μια αναγνώριση του πολιτικού σου 
αγώνα, αλλά και μια ανάγκη επιβίωσης: 
«βάλε με αντιδήμαρχο, για μια διετία, για-
τί έχω παιδί στα γράμματα» έλεγε ο ένας 
εκλογέας, «βάλε αντιδήμαρχο, γιατί έχω 
γραμμάτια για το αμάξι» έλεγε ο άλλος και 
μιλάμε τώρα σε μια εποχή όπου οι αντιδή-
μαρχοι δεν ήταν επτά, αλλά μόλις δύο!

• Λένε αυτοί που ασχολούνται με τα εκλογι-
κά πράγματα, ότι στις εκλογές, υπάρχουν 
αυτές οι δυο δύσκολες εποχές παραπό-
νων: αμέσως μετά τις εκλογές από αυτούς 
που ήταν υποψήφιοι και δεν εκλέχθησαν 

δεν αξίζει για 
λίγες ημέρες 

να δημιουργή-
σουμε εντυπώ-

σεις ή ακόμη 
χειρότερα, να 
δημιουργή-

σουμε ελπίδες...

Μετά τα κάλαντα 
έρχεται το ταμείο...

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

και αμέσως μετά τις πρώτες δημαιρεσίες, 
από αυτούς που εκλέχθησαν μεν, αλλά 
δεν πήραν τα αναμενόμενα οφίτσια. 

• Εμείς θα λέγαμε ότι κανένας από τους 
δυο δεν πρέπει να στεναχωριέται, γιατί 
οι εκλογές μόνο μια χαρά έχουν: αυτήν 
της συμμετοχής, πέραν από αυτή ουδέν... 
Μόνο θρήνοι και οδυρμοί ακολουθούν 
ό,τιδήποτε άλλο, αν όχι τώρα, σίγουρα 
αργότερα.

• Να επισημάνουμε ότι υψηλές φιλοδοξί-
ες έχουμε από περιοχή Δήμου Νικολάου 
Σκουφά, όπου πολλοί περιμένουν να πά-
ρουν μια καρέκλα... σε βαθμό παρεξηγή-
σεως. Είμαστε βέβαιοι ότι ο Κώστας Πα-
πασιώζος είναι αρκετά έμπειρος, ώστε να 
κρατήσει τις ισορροπίες στα πράγματα.

• Ακούμε και στον Δήμο Αρταίων πολλά 
σενάρια για πολλά πρόσωπα... Δεν θα 
επιμείνουμε όμως σε ανακοινώσεις και 
...προγραφές των υπολοίπων, γιατί εδώ 
ισχύει απόλυτα αυτό που λέει ο πάνσο-
φος λαός: Κυριακή, κοντή γιορτή...

• Και πράγματι δεν αξίζει για λίγες ημέρες 
να δημιουργήσουμε εντυπώσεις ή ακόμη 
χειρότερα, να δημιουργήσουμε ελπίδες...

• Εμείς θα πούμε το εξής: το μόνο σίγου-
ρο χαρτί του Χριστόφορου θα είναι ο 
προεκλογικός συνεργάτης του Χρήστος 
Παπανικολάου, ο οποίος σήκωσε στην 
πλάτη του το επικοινωνιακό βάρος της 

προεκλογικής περιόδου του Χριστόφορου 
και μάλιστα, όπως εκ του αποτελέσματος 
αξιολογείται, επιτυχώς.

• Να σημειώσουμε ότι ο Χρήστος είναι και σε 
μεγάλο βαθμό συντελεστής του πολιτικού 
προγράμματος του Χριστόφορου Σιαφάκα 
και μάλιστα το σλόγκαν «από μια Άρτα πέρα-
σμα, σε μια Άρτα προορισμό» είχε χρησιμο-
ποιηθεί σε άρθρο του Χρήστου στο FB από 
το έτος 202, το περιεχόμενο του οποίου με-
ταφέρθηκε αυτούσιο στο πολιτικό προεκλο-
γικό πρόγραμμα του συνδυασμού.

• Και αναφερόμαστε στον Χρήστο Παπανικο-
λάου, επειδή αφενός τον γνωρίζουμε πολλά 
χρόνια, από την περίοδο που ήταν πολιτικός 
συνεργάτης στον χώρο της ΝΔ στην Αθήνα, 
αλλά κυρίως επειδή δεν ήταν στην ομάδα 
των υποψηφίων και εκλεγμένος στον συν-
δυασμό.

• Ο μόνος βέβαια περιορισμός είναι, ο ίδιος ο 
Χρήστος να μην θέλει να ασχοληθεί και ως 
συνεργάτης πλήρους απασχόλησης στον 
Δήμο Αρταίων, καθώς ο ίδιος είναι ελεύθε-
ρος επαγγελματίας και ίσως να μην θέλει να 
τεθεί εκτός επαγγελματικού χώρου...

• Αλλά τουλάχιστον από τις πληροφορίες που 
έχουμε, αλλά και από το γεγονός ότι είδαμε 
τον Χρήστο να είναι συνεχώς δίπλα στον 
Χριστόφορο και μάλιστα να είναι τρόπον 
τινά ο «τελετάρχης» της ορκωμοσίας του 
νέου Δημοτικού Συμβουλίου, επιβεβαιώνει 
σε μεγάλο βαθμό την απόφαση και των δύο 
πλευρών να συνεχίσουν την συνεργασία 
τους σε επόμενο επίπεδο και ίσως στην πιο 
κρίσιμη θέση του Δήμου Αρταίων: την θέση 
του Γενικού Γραμματέα του Δήμου, μια καρέ-
κλα φωτιά για όποιον αποφασίσει να καθίσει 
πάνω της, αλλά και πάλι τόσο ουσιαστική και 
χρήσιμη για την εκάστοτε δημοτική αρχή.

• Είχαμε σκεφτεί ότι θα έπρεπε αυτό το τελευ-
ταίο φύλλο του έτους να έχει μέσα αφιερώ-
ματα για τα πρόσωπα της χρονιάς ... Νομί-
ζουμε ότι ότι οι τόσες εκλογικές διαδικασίες 
και οι συνθήκες της έντασης που τις συνό-
δευσαν, σήμερα δυσκολεύουν περισσότερο 
από ποτέ το έργο αυτό: καλύτερα την επόμε-
νη χρονιά, να αναζητήσουμε ποιο θα είναι το 
πρόσωπο εκείνο, το οποίο αληθινά θα έχει 
θετικό πρόσημο για την Άρτα, την περιοχή 
και τους κατοίκους της.

• Ας περάσουν τουλάχιστον και οι ευρωεκλο-
γές, να κλείσει εντελώς ο κύκλος αυτός των 
πολιτικών αντιπαραθέσεων και γόνιμης δη-
μιουργικότητας και βλέπουμε...

• Η ΑΠΟΨΗ και οι συνεργάτες της, ευχό-
μαστε από καρδιάς, ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ και 
ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟ το νέο ΕΤΟΣ 2023!!! Με 
υγεία...
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Που μπορεί να του το χουν στρωμένο του 
Χρήστου Τσιρογιάννη και να θέλει να φύ-
γει από τα δημοτικά πράγματα της Άρτας 
και να ασχοληθεί με άλλα θέματα; Η απά-
ντηση λίγες ώρες πριν την αλλαγή του χρό-
νου είναι σαφής και δεν επιδέχεται αμφι-
σβήτησης: ΠΟΥΘΕΝΑ! Και είναι βέβαιο ότι 
ο Χρήστος Τσιρογιάννης θα είναι το πρό-
σωπο της πρώτης γραμμής της επόμενης 
πενταετίας, με μια μικρή διαφορά: θα εί-
ναι ο πρώτος δήμαρχος επικεφαλής μείζο-
νος αντιπολίτευσης των τελευταίων δέκα 
οκτώ χρόνων και συγκεκριμένα το 2006 
όταν αποχώρησε από την πολιτική ζωή ο 
Κώστας Βάγιας, δεν υπήρξε άλλος πρώην 
δήμαρχος, ο οποίος να έγινε επικεφαλής 
της μείζονος αντιπολίτευσης. Ακόμη και 
ο Γ. Παπαλέξης ήταν τρίτος συνδυασμός 
κατά τις εκλογές του 2014 και του 2019...  

Αυτό μόνο ένα πράγμα μπορεί να σημαίνει: 
ο Χρήστος Τσιρογιάννης θα μπορεί να είναι 
εκεί παρών, προκειμένου να υπερασπιστεί 
το έργο του, αλλά και μια μόνιμη και ουσι-
αστική αντιπολίτευση «δίκαιη» όπως την 
χαρακτηρίζει ο ίδιος, με την φαρέτρα της 
γνώσης των θεμάτων του Δήμου Αρταίων, 
τα οποία διαχειρίστηκε η δική του Δημοτι-
κή αρχή και γνωρίζει πλήρως το περιεχόμε-
νό τους, αλλά και τα αδύναμα σημεία κάθε 
περίπτωσης ξεχωριστά, την οποία μπορεί 
να διαχειριστεί επικοινωνιακά.
Δεν γνωρίζουμε αν ο Χρήστος Τσιρογιάν-
νης θα έχει μια ικανή επικοινωνιακή υπο-
στήριξη το επόμενο διάστημα, μπορούμε 
όμως να αντιληφθούμε ότι αν έχει αυτή 
την δυνατότητα, τότε θα έχει την μεγάλη 
ευκαιρία να ... κάνει πολιτικό παιχνίδι στην 
Άρτα και να ρυθμίσει καταστάσεις.

Θα είναι ο πρώτος π. δήμαρχος επικεφαλής αντιπολίτευσης
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Οι γιορτές ως μια ευκαιρία για 
απεξάρτηση από τα Social Media

Αν μη τι άλλο δεν 
είμαι από τα άτομα 
εκείνα που χρη-

σιμοποιούν ιδιαίτερα τα 
social media, όχι τόσο 
από συνειδητή απόφα-
ση, όσο από το γεγονός 
ότι είναι πολύ δύσκολο 
να μπορεί κάποιος να πα-
ρακολουθεί επί 24 ώρου 
βάσεως τα τεκταινόμενα 
στο μεγάλο χωριό.

Παρόλα αυτά, μπορώ να 
αντιληφθώ ότι υπάρχουν άν-
θρωποι, οι οποίοι μέσω των 
social media έχουν εξεύρει 
έναν τρόπο για να επικοινω-
νούν με τους «φίλους» τους, 
ή με τους ακόλουθούς τους 
και σε μεγάλο βαθμό απο-
τελεί ένα σημαντικό μέσο 
για να εκφράσουν απόψεις, 
να πληροφορηθούν πράγ-
ματα ή να επικοινωνήσουν. 

Παρόλα αυτά, τις ημέρες 
των εορτών, καλό είναι να 
αποφεύγουμε τις ιδιωτικές 
ή τις κοινωνικές μας θέσεις, 
στάσεις, απόψεις και πάνω 
απ’όλα την προσωπική επα-
φή να την υποκαταστήσου-
με με το ψηφιακό μας avatar. 
Οι γιορτές των Χριστουγέν-
νων, αν μη τι άλλο θέλουν 
φυσική και πνευματική επα-
φή, ανταλλαγές ματιών και 
ειλικρινή χαμόγελα.
Μια έξοδο με την οικογέ-
νεια, έναν καφέ με τους 
φίλους, ένα κρασάκι με 
την παρέα, είναι το μεγά-
λο δώρο που μπορεί να 
κάνει κάποιος στον εαυτό 
του και τους φίλους του.  
Χωρίς φωτογραφίες και 
selfies με τους μεζέδες στα 
κοινωνικά δίκτυα και βέβαια 
αποφεύγοντας όλες αυτές 
τις κοινοτυπίες, που τον υπό-
λοιπο χρόνο μας ζαλίζουν.  
Είναι και η εποχή της συγ-
χώρεσης και της αγάπης, 
χωρίς αυτό να σημαίνει 
ότι χρειάζεται να παρα-
συρόμαστε από άνευ ου-
σίας συναισθηματισμούς. 
Χρόνια πολλά, με αποχή από 
την εξάρτηση των social 
media, με έμφαση στον αλη-
θινό κόσμο...
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος LLMc. 
Msc ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΛΟΓΙΑ 
μέλος της Ενωσης Δημο-
σιογράφων Ιδιοκτητών 
Περιφερειακού Τύπου

www. apopsi-press.gr

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Δικαστικό Μέγαρο και Περιφερειακό Δικαστικό Μέγαρο και Περιφερειακό 
Πρωτοδικείο Φιλιππιάδας τα αιτήματα του Πρωτοδικείο Φιλιππιάδας τα αιτήματα του 

Προέδρου Δ.Σ. Άρτας Μιχ. ΝικολάουΠροέδρου Δ.Σ. Άρτας Μιχ. Νικολάου

Την Τρίτη 19-12-
2023 έλαβε χώρα 
στο Υπουργείο Δι-

καιοσύνης συνάντηση 
του Υφυπουργού κου 
Ιωάν. Μπούγα με τους 
Προέδρους των Δικηγο-
ρικών Συλλόγων Άρτας, 
Ιωαννίνων, Θεσπρωτίας 
και Πρέβεζας, με θέμα τον 
προαναγγελθέντα «Δικα-
στικό Χάρτη» της χώρας, 
που αφορά κυρίως σε 
ενδεχόμενες ενοποιήσεις 
ομόρων δικαστηρίων 
κλπ. Στη συνάντηση δε 
αυτή παραβρέθηκε και ο 
βουλευτής Άρτας κος Γ. 
Στύλιος, καθώς και άλλοι 
υπηρεσιακοί παράγοντες 
του Υπουργείου.

    Η ανωτέρω συνάντηση 
έγινε μεν με πρωτοβουλία 
του Υπουργείου, πλην όμως 
αποτελούσε και αίτημα των 
Δικηγορικών Συλλόγων, δε-
δομένης της σοβαρότητας 
του θέματος. Εκεί ο κος 
Υφυπουργός ρητά και κα-
τηγορηματικά διαβεβαίω-
σε προς κάθε κατεύθυνση 
ότι όλα τα Πρωτοδικεία της 
χώρας θα παραμείνουν ως 
έχουν, δηλαδή δεν πρόκειται 
να γίνει όχι μόνο κατάργη-
ση, αλλά και ούτε κάποιου 
είδους συγχώνευση με άλλα 
όμορα τέτοια δικαστήρια. 

    Η μοναδική συγχώνευση 
θα γίνει στα δικαστήρια του 
α΄ βαθμού, δηλαδή τα Ει-
ρηνοδικεία θα ενοποιηθούν 
με τα Πρωτοδικεία, έτσι 

ΚΑΙ ΝΕΕΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ  ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΗ 
ΚΛΙΝΙΚΗ ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΤΗΣ ΑΡΤΑΣ

Η Ορθοπαιδική 
κλινική του 
Γενικού Νο-
σοκομείου της 
Άρτας συνεχί-

ζει να μας κάνει «περήφα-
νους». Πιο συγκεκριμένα 
μεταξύ 30 Νοεμβρίου έως 
2 Δεκεμβρίου διεξήχθη 
στην Κωνσταντινούπολη 
το 3ο Διεθνές Συνέδριο 
Αναγεννητικής Ιατρικής 
στην Ορθοπαιδική. Η Ορ-
θοπαιδική κλινική του Νο-
σοκομείου της Άρτας ήταν 
και σε αυτό το διεθνές συ-
νέδριο παρούσα, αφού ο 
Διευθυντής  Βασίλης Χου-
λιάρας  παρουσίασε τις 
σύγχρονες επιστημονικές 
τάσεις για τις ενδαρθρικές 
εγχύσεις που χρησιμοποι-
ούνται στη θεραπεία της 
Οστεοαρθρίτιδας του γό-

νατος. Την επόμενη εβδο-
μάδα και πιο συγκεκριμένα 
από 10 έως 15 Δεκεμβρίου 
η Ελληνική Αρθροσκοπική 
Εταιρεία διοργάνωσε για 
4η φορά την ταξιδιωτική 
υποτροφία Νοτίου Ελλά-
δας. Πιο αναλυτικά, νέοι 
ιατροί από όλη την Ελλάδα 
φιλοξενούνται σε διάφο-
ρες κλινικές της Ελληνικής 
Επικράτειας και παρακο-
λουθούν από κοντά επεμ-
βάσεις στο αντικείμενο 
της Αρθροσκοπικής χει-
ρουργικής και ενημερώ-
νονται από τους ιατρούς 
της κάθε κλινικής για τις 
πιο σύγχρονές τάσεις στην 
αρθροσκοπική χειρουρ-
γική, ενώ επιπρόσθετα 
έχουν την δυνατότητα να 
παρακολουθήσουν επεμ-
βάσεις στο αντικείμενο 

της αρθροσκοπικής χει-
ρουργικής.  Η υποτροφία 
ξεκίνησε από το Νοσοκο-
μείο της Άρτας και για μία 
ολόκληρη ημέρα οι για-
τροί φιλοξενήθηκαν στην 
πόλη μας. Αξίζει να ανα-
φερθεί ότι αυτή ήταν η 3η 
συνεχόμενη παρουσία της 
Ορθοπαιδικής Κλινικής 
στην συγκεκριμένη επι-
στημονική δραστηριότητα 
της Ελληνικής Αρθροσκο-
πικής Εταιρείας, γεγονός 
που αποδεικνύει το υψηλό 
επίπεδο της κλινικής μας 
στο συγκεκριμένο αντικεί-
μενο. Και είναι σίγουρα εν-
θαρρυντικό να υπάρχουν 
αυτές οι ειδήσεις σε μία 
εποχή που το Νοσοκομείο 
μας γίνεται πεδίο αναφο-
ράς μόνο για τα προβλή-
ματα που το απασχoλούν.

ώστε στους νομούς όπου 
υπάρχει ένα μόνο Ειρηνο-
δικείο (όπως δηλαδή στην 
Άρτα, στην Πρέβεζα και 
στη Θεσπρωτία), αυτό θα 
συγχωνευθεί με το Πρωτο-
δικείο και θα αποτελέσουν 
έτσι ένα ενιαίο πρωτοβάθ-
μιο δικαστήριο, στο οποίο 
θα υπάγονται όλοι οι δικα-
στές (Πρωτοδίκες-Εισαγγε-
λείς-Ειρηνοδίκες) και όλοι οι 
δικαστικοί υπάλληλοι.

    Από την πλευρά του ο 
Πρόεδρος του Δικηγορικού 
Συλλόγου Άρτας Μιχάλης 
Νικολάου στην ενλόγω συ-
νάντηση, αφού πρωταρχικά 
προέβηκε σε σφοδρή κριτι-
κή του κυκλοφορήσαντος 
πορίσματος της Επιτροπής 
που είχε επιφορτισθεί με το 
αντικείμενο της τυχόν συγ-

χωνεύσεως αρκετών όμο-
ρων δικαστηρίων της χώρας 
και στην ουσία καταργήσε-
ώς τους, έθεσε το θέμα, εάν 
είναι δυνατόν, αναλόγως 
των συνθηκών και των υπο-
θέσεων, να μπορεί να δημι-
ουργηθεί ένα νέο Περιφε-
ρειακό Πρωτοδικείο για την 
περιοχή μας και αυτό μπορεί 
να είναι της Φιλιππιάδας (ως 
διάδοχο σχήμα του προϋ-
πάρχοντος, πλην όμως κα-
ταργηθέντος από 10ετίας 
περίπου εκεί Ειρηνοδικείου). 
Για το θέμα αυτό επιφυλά-
χθηκε η πολιτική ηγεσία του 
Υπουργείου, αφού χρειάζε-
ται κάποιος χρόνος, ώστε 
να συγκεντρωθούν στοιχεία 
που να αναδεικνύουν την 
αναγκαιότητα της σύστασης 
ενός τέτοιου Περιφερειακού 
Πρωτο-δικείου.

    Τέλος, μετά το πέρας της 
συνάντησης αυτής, έγινε 
επίσκεψη στον Υπουργό κο 
Γ. Φλωρίδη από τους κ.κ. 
Γ. Στύλιο και Μ. Νικολάου, 
στον οποίον, ενόψει και 
της διατήρησης του Πρω-
τοδικείου Άρτας ως έχει και 
μάλιστα αναβαθμισμένου 
με την ένταξή του σ’ αυτό 
και του εδώ Ειρηνοδικείου, 
τέθηκε το θέμα της ανέγερ-
σης επιτέλους δικαστικού 
μεγάρου στην Άρτα. Προς 
τούτο, συνδυάστηκε και η 
επίσκεψη από τους ίδιους 
στον Γενικό Γραμματέα 
του Υπουργείου κο Π. Αλε-
ξανδρή, ως Προέδρου του 
Ταμείου Χρηματοδότησης 
Δικαστικών Κτηρίων. 
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ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ ΑΡΤΑΣ: νέος συντονιστής ο Παναγιώ-
της Χασκής και αναπληρώτρια η Βίκυ Σιαπάτη

Σε κλίμα συντρο-
φικότητας και με 
ενωτική διάθεση 
συνεδρίασε την 

Δευτέρα 18 Δεκεμβρίου 
2023 η Νομαρχιακή Επι-
τροπή ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ Άρτας 
με εισηγήτρια την Ολυ-
μπία Τελιγιορίδου, μέλος 
της ΠΓ ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ. Κατά 
τη συνεδρίαση με ομό-
φωνη απόφαση εκλέχτη-
κε νέος συντονιστής ο 
Παναγιώτης Χασκής και 
αναπληρώτρια η Βίκυ Σι-
απάτη.

Ο ΣΥΡΙΖΑ είναι εδώ! Ενωμέ-
νος, μαχητικός, με αυτοπε-
ποίθηση και αποφασιστικό-
τητα. Είναι και θα παραμείνει 
δύναμη πρόσθεσης και πολ-
λαπλασιασμού. Είναι και θα 
παραμείνει όπλο και εργαλείο 
στην υπηρεσία της κοινωνι-
κής αλλαγής και της κοινω-
νικής δικαιοσύνης. Στήριγμα 
και εργαλείο της δημοκρατί-
ας για δικαιοσύνη παντού. 

Επικεντρωνόμαστε στον με-

γάλο στόχο της ανασυγκρό-
τησης του κόμματός μας, 
συνολικά του αριστερού και 
προοδευτικού χώρου, και 
της αντεπίθεσης απέναντι 
στις πολιτικές Μητσοτάκη. 

Οργανώνουμε τις δυνάμεις 
μας για να αναδείξουμε την 
υπεροχή των θέσεών μας. 

Επιδίωξή μας είναι να προχω-
ρήσουμε μαζί με κάθε προ-

οδευτική δύναμη και κάθε 
δημοκρατικό πολίτη, και να 
οργανώσουμε την αντίστα-
ση σε κάθε γειτονιά, κλάδο, 
κοινωνικό στρώμα, ώστε να 
προχωρήσουμε συντεταγ-

μένα στο Συνέδριό μας τον 
προσεχή Φλεβάρη. Ένα με-
γάλο πολιτικό γεγονός στο 
οποίο θα μπορούν να συμμε-
τάσχουν για πρώτη φορά τα 
χιλιάδες μέλη που γράφτη-

καν στις οργανώσεις μας. 

Στέλνουμε, λοιπόν, μήνυμα 
επανεκκίνησης και ανασυ-
γκρότησης. Μήνυμα ενό-
τητας και συμπερίληψης, 
σοβαρότητας και αποφασι-
στικότητας, ωρίμανσης και 
συλλογικότητας.

Σύμφωνα με τις αποφάσεις 
της Κεντρικής Επιτροπής και 
με το βλέμμα στραμμένο 
στην επόμενη μέρα, η Νο-
μαρχιακή Επιτροπή θα λάβει 
πρωτοβουλίες για την ανα-
συγκρότηση των οργανώ-
σεων μας, την ενεργοποίηση 
των νέων μελών και για την 
πραγματοποίηση εξωστρε-
φών δράσεων.

Κύριο μέλημά μας αποτελεί 
η ενεργή παρουσία του ΣΥ-
ΡΙΖΑ Προοδευτική Συμμαχία 
εκεί όπου χτυπά η καρδιά της 
κοινωνίας για την οικοδόμη-
ση μίας μεγάλης σύγχρονης 
Αριστεράς της εποχής μας.

Kατανομή των 
γραφείων-τομέων της 
ΝΕ Άρτας του ΠΑΣΟΚ

Σε συνεδρίαση της 
ΝΕ ΠΑΣΟΚ  Άρτας 
την 20-12-2023 στα 

γραφεία της ΝΕ, με πα-
ρόντα εννέα (9) μέλη σε 
σύνολο έντεκα (11)  κι 
έχοντας την απαιτούμε-
νη πλειοψηφία αποφα-
σίστηκε  η κατανομή των 
γραφείων-τομέων της 
ΝΕ Άρτας και αναλαμβά-
νουν, με ομόφωνη από-
φαση, αντίστοιχα καθή-
κοντα τα εξής μέλη:

Οργανωτικός τομέας: Σε-
βαστή Φέκα και Νίκος Γόγο-
λος
Γραφείου Τύπου: Ράνια 
Τρομπούκη και Θοδωρής Γό-
γαλης
Οικονομικός Τομέας: Θο-
δωρής Γόγαλης και Νίκος 
Λίγκας
Γραφείο Αυτοδιοίκησης: 

Κώστας Γκίζας και Νίκος Γό-
γολος
Επαγγελματικός-Βιοτε-
χνικός Τομέας: Βασίλης 
Μαγκούτης και Γιώργος Θω-
μάς.
Συνδικαλιστικός Τομέας: 
Κώστας Γκίζας
Γραφείο Ισότητας και 
Δικαιοσύνης: Ράνια Τρο-
μπούκη
Τομέας Παιδείας, Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και 
τροφίμων, Καινοτομίας 
Έρευνας και Τεχνολογί-
ας: Αντριανή Οικονόμου.
Τομέας Αθλητισμού: 
Γιώργος Θωμάς και Νίκος Γό-
γολος.
Δημόσιας Διοίκησης και 
Υγείας :. Θοδωρής Γόγαλης
Γραφείο Νεολαίας: Αντι-
γόνη Πριοβόλου, Νίκος Γό-
γολος και Θοδωρής Γόγαλης.

Με το πέρας του 
έτους 2023, 
κλείνει και ένας 

κύκλος στον τομέα των 
φορέων της Κεντροα-
ριστεράς στην περιο-
χή της Άρτας, οι οποίοι 
πέρασαν μια περίοδο 
πολιτικών μαχών, χωρίς 
ιδιαίτερα θετικά αποτε-
λέσματα, σε εθνικό και 
περιφερειακό επίπεδο.

Η Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ ταλανί-
στηκε με τις παραιτήσεις 
τριών μελών της (και μετά 
την ανάκληση του Νίκου 
Νικολάου σε δυο μέλη), 
μεταξύ των οποίων και του 
εκλεγμένου Γραμματέα του 
κ. Αλ. Σερέτη ως αποτέ-
λεσμα των εξελίξεων που 
έλαβαν χώρα, μετά την 
απώλεια μιας εκλογικής 
έδρας στην Άρτα και την 
αδυναμία του κόμματος να 
σχηματίσει αυτοδιοικητικό 
εκλογικό σχήμα στον Δήμο 
Αρταίων, την συμμετοχή 
των μελών του σε άλλους 
πολιτικούς συνδυασμούς, 
αλλά και μιας προσπάθειας 
αναπροσδιορισμού των θέ-
σεων του χώρου, μπροστά 
στις νέες εξελίξεις.
Αυτά είναι και τα δεδο-
μένα, που η Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ 
Άρτας, σήμερα, χωρίς πλέ-
ον να έχει τα βαρίδια των 
εκλογικών αναμετρήσεων, 
μπορεί να αξιολογήσει την 
χάραξη πολιτικών δράσεων, 
προκειμένου να ενισχύσει 
την θέση του χώρου στην 
Άρτα, αλλά και να μπορέσει 

να αξιολογήσει τις δυνα-
τότητες που υπάρχουν για 
την διεύρυνση της εκλογι-
κής βάσης.

Ο ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ από την 
άλλη, αντιμετωπίζοντας 
μιας μεγάλη κρίση, που είχε 
ως αποτέλεσμα την αντικα-
τάσταση της ηγεσίας του, 
τις πολιτικές αντιπαραθέ-
σεις, που είχαν ως αποτέ-
λεσμα την αποχώρηση πο-
λιτικών προσώπων πρώτης 
γραμμής, αλλά και βουλευ-
τές, που ήδη σχημάτισαν 
κοινοβουλευτικό σώμα...
Στην Άρτα, την επιλογή της 
αποχώρησης και της έντα-
ξης στο νέο κόμμα, τη ΝΕΑ 
ΑΡΙΣΤΕΡΑ, ακολούθησε 
και η μέχρι τότε Συντονί-
στρια κ. Αγλαϊα Νάτσικα, 
η οποία αξιολόγησε ότι οι 

απόψεις και τα πρόσωπα 
της νέας κίνησης, είναι πιο 
κοντινά στα πιστεύω της.
Αυτό είχε ως αποτέλεσμα 
να υπάρξει κινητικότητα 
σε επίπεδο ΝΕ ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, 
με τον τότε αναπληρωτή 
Συντονιστή Παναγιώτη 
Χασκή να αναλαμβάνει 
προσωρινά την θέση του 
Συντονιστή και βέβαια να 
ακολουθήσει η συνεδρίαση 
της, όπου επιβεβαιώθηκε 
στην θέση αυτή ο ίδιος και 
ανέλαβε την θέση της ανα-
πληρώτριας Συντονίστριας 
η Βίκυ Σιαπάτη.
Το πνεύμα ήταν ενωτικό 
και σύμφωνο με την εισή-
γηση της Ολυμπίας Τελι-
γιορίδου, μέλους της ΠΓ 
ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, παρόλα αυτά 
είναι βέβαιο ότι πρόκειται 
για μια ενδιάμεση κατάστα-

ση, καθώς τον Φεβρουάριο, 
που θα γίνουν εκλογές για 
τη νέα Κεντρική Επιτροπή, 
θα γίνουν εκλογές και για 
τη νέα Ν.Ε. ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, κα-
θώς υπάρχει πιθανότητα να 
θέλουν να ασχοληθούν νέα 
πρόσωπα, που προσέγγισαν 
τον χώρο, μετά την εκλογή 
Κασσελάκη.
Αναφορικά με τη ΝΕΑ 
ΑΡΙΣΤΕΡΑ, να επισημά-
νουμε ότι στην Άρτα, εκ-
πρόσωπος του κόμματος 
είναι η Αγλαϊα Νάτσικα. 
όπως έχουμε ξαναγράψει, η 
οποία οργανώνει και το νέο 
κόμμα στην Άρτα.
Οι πρώτες εβδομάδες του 
νέου έτους λοιπόν, θα είναι 
μια περίοδος προετοιμασίας 
για τον χώρο της πολιτικής 
κεντροαριστεράς, που δεν 
θα μείνει απαρατήρητη.

Οι πολιτικές εξελίξεις στην Κεντροαριστερά στην Άρτα
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Η ευρωπαϊκή νομοθεσία είναι στη σωστή κατεύθυνση - 
Ιδιαίτερα σημαντική ενόψει των ευρωεκλογών.

Αυτό τόνισε ο 
ευρωβουλευ-
τής και επι-
κεφαλής της 
Κοινοβουλευ-

τικής Ομάδας του ΠΑΣΟΚ 
στο Ευρωπαϊκό Κοινο-
βούλιο Νίκος Παπανδρέ-
ου σε εκδήλωση με θέμα: 
«Media 360: Δημοκρα-
τία, Αλήθεια, Εμπιστο-
σύνη, Τεχνολογία» που 
διοργάνωσε η Ομάδα της 
Προοδευτικής Συμμαχί-
ας των Σοσιαλιστών και 
Δημοκρατών του Ευρω-
παϊκού Κοινοβουλίου με 
πρωτοβουλία του στην 
Αθήνα την Παρασκευή 22 
Δεκεμβρίου 2023

«Η νομοθεσία που έχει δρο-
μολογήσει η ΕΕ για την ελευ-
θερία των μέσων ενημέρω-
σης είναι σωστή. Προβλέπει 
μεγαλύτερη διαφάνεια για 
τις ιδιοκτησίες και μια ενι-
αία νομοθεσία για όλες τις 
χώρες-μέλη της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, διασφαλίζει τον 
δημοσιογράφο και τις πη-
γές του και παρέχει μεγάλη 
στήριξη στα δημόσια μέσα 
ενημέρωσης. Αρκεί να εφαρ-
μοστεί», δήλωσε ο ευρω-
βουλευτής του ΠΑΣΟΚ

Η εκδήλωση πραγματοποι-
ήθηκε ένα μήνα μετά την 
ολοκλήρωση στο Ευρωπαϊκό 
Κοινοβούλιο, μιας σειράς νο-
μοθετικών έργων γύρω από 
το διαδίκτυο, τα ψηφιακά 
μέσα, τον έλεγχο της τεχνη-
τής νοημοσύνης και τέλος 
τον ευρωπαϊκό νόμο για την 
ελευθερία του Τύπου. Έχει 
δε ιδιαίτερη σημασία ενόψει 
των ευρωεκλογών αλλά και 
των εκλογών στις Ηνωμένες 
Πολιτείες και εν μέσω πολέ-
μων, στη γειτονιά της Ευρω-
παϊκής Ένωσης.

Στην ερώτηση του ΑΠΕ-
ΜΠΕ, αν έχει βρεθεί το ση-
μείο ισορροπίας μεταξύ της 
ελευθερίας του Τύπου και 
της εθνικής ασφάλειας, ο κ. 
Παπανδρέου είπε ότι «είναι 
ένα σημαντικό ζήτημα και 
κάθε χώρα χωριστά θα το 
κρίνει αυτό» και προσέθεσε: 
«Δεν μπορεί να απορρίψει 
κανείς ότι υπάρχουν τέτοια 
προβλήματα, αλλά ο νόμος 
αυτός φέρνει τάξη ώστε 
όλες οι χώρες να έχουν τους 
ίδιους κανόνες γύρω από τη 
δημοσιογραφία, ώστε να μην 
υπάρχει διαφορετική αντιμε-
τώπιση από χώρα σε χώρα 
για το διαδίκτυο, τις ψευδείς 
ειδήσεις, τις μηνύσεις και τις 
αντιμηνύσεις».

Στην ομιλία του ο κ. Πα-
πανδρέου τόνισε μεταξύ 
άλλων ότι «ο ευρωπαϊκός 
νόμος μετά από δύο χρό-
νια διαβουλεύσεων βάζει σε 
τάξη το χάος των ΜΜΕ σε 
27 χώρες και προσπαθεί να 
δώσει μάχη με τις μεγάλες 
πλατφόρμες ειδικά των ΗΠΑ, 
Google, Apple, Meta, X, που 
ελέγχουν το οικοσύστημα 
των πληροφοριών», ιδιαίτε-

ρα ενόψει των εκλογών που 
έχουμε και στην Ευρώπη και 
στην Αμερική. 

Ο νόμος θα δημιουργήσει 
επίσης ένα νέο ανεξάρτητο 
Ευρωπαϊκό Συμβούλιο για 
τις Υπηρεσίες Μέσων, αποτε-
λούμενο από εθνικές αρχές 
μέσων και βασισμένο στο 
έργο της Ευρωπαϊκής Ομά-
δας Ρυθμιστών για τις Ηχη-
τικές και Οπτικές Υπηρεσίες 
(ERGA).

«Το καλό για τη χώρα είναι 
ότι η ποιότητα της δημοσι-
ογραφίας ανεβάζει την ποι-
ότητα της πολιτικής», τόνι-
σε. H ελευθερία του Τύπου 
πλήττεται βάναυσα συνέχισε 
και αυτό θέτει μείζον θέμα 
θεσμικής τάξης και Δημο-
κρατίας. Όμως και η εγκυ-
ρότητα της ενημέρωσης στη 
δημόσια σφαίρα αμφισβητεί-
ται μέσα στο χάος των fake 
news. Αυτό επίσης συνιστά 
πρόκληση για τη Δημοκρα-
τία.

«Η ελευθερία του Τύπου 
είναι άρρηκτα δεμένη με 
τη βία, τη λογοκρισία, την 
παραπληροφόρηση και τις 
SLAPPs (Strategic lawsuits 
against public participation- 
Στρατηγικές αγωγές προς 
αποθάρρυνση της δημόσιας 
συμμετοχής)», τόνισε η Βά-
λια Καϊμάκη, επίκουρη κα-

θηγήτρια Ψηφιακών Μέσων 
και Επικοινωνίας στο Ιόνιο 
Πανεπιστήμιο. Ειδικά για τη 
λογοκρισία παρατήρησε ότι 
«αρκεί να χρηματοδοτήσεις 
τόσα μέσα ενημέρωσης που 
να μπορούν να πνίξουν τις 
ανεξάρτητες φωνές». Όσο 
για την παραπληροφόρηση, 
«είναι απότοκη του πολυ-
κερματισμένου μιντιακού το-
πίου, στο οποίο κάθε σκοτει-
νό blog έχει την ίδια αξία με 
τον ιστότοπο μιας μεγάλης 
εφημερίδας». Ωστόσο ανα-
φερόμενη στις νέες ευρωπα-
ϊκές νομοθεσίες τόσο για την 
Τεχνητή Νοημοσύνη όσο και 
για την Ελευθερία του Τύ-
που, είπε ότι «είναι άρρηκτα 
συνδεδεμένες μεταξύ τους 
και βρίσκονται στην σωστή 
κατεύθυνση».

Η Χριστίνα Βρεττού, δι-
δάκτωρ Συνταγματικού 
Δικαίου, μέλος Ομάδας 
Εμπειρογνωμόνων της Ευ-
ρωπαϊκής Επιτροπής για την 
αντιμετώπιση του φαινομέ-
νου «SLAPP», αναφέρθη-
κε στην πρωτοβουλία της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής για 
την αντιμετώπιση του φαι-
νομένου SLAPP. Πρόκειται, 
διευκρίνισε, για προδήλως 
αβάσιμες αγωγές που κατα-
τίθενται από κάποιο ισχυρό 
πρόσωπο ή οργανισμό ενά-
ντια σε μεμονωμένους δη-
μοσιογράφους, ακτιβιστές, 

υπερασπιστές ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων, μη κυβερνητι-
κές οργανώσεις, που ασκούν 
κριτική σχετικά με ζήτημα 
δημοσίου ενδιαφέροντος. 
Κύριος σκοπός τής προσφυ-
γής στη Δικαιοσύνη είναι η 
αποτροπή, ο περιορισμός ή η 
τιμωρία του δημοσιογράφου 
ή εν γένει του ομιλούντος. 

Η Μαρίνα Ρήγου, επίκουρη 
καθηγήτρια ΕΚΠΑ Δημο-
σιογραφίας, Πολιτικής και 
Νέων Μέσων, επισήμανε ότι 
«οι νέες συνθήκες δημοσι-
ότητας διαμορφώνουν μια 
ιδιότυπη αντίφαση μεταξύ 
της πραγματικής κοινωνικής 
ανισότητας και μιας ψηφι-
ακής συμμετοχικής διαβου-
λευτικής δημοσιότητας, με 
αποτέλεσμα η δημοκρατία 
να χάνει το ουσιαστικό της 
περιεχόμενο».

 Σήμερα, προσέθεσε, η έννοια 
της ενημέρωσης εκπίπτει σε 
ενημερω-διασκεδαστικό ή 
στο πλέον διαμοιρασμένο 
(most shared) περιεχόμενο 
το οποίο διαχειρίζονται οι 
μεγάλες εταιρείες της Silicon 
Valley ,οι οποίες ολοένα και 
περισσότερο αναλαμβάνουν 
ρόλους ειδησεογραφικών 
οργανισμών και συμβάλλουν 
καθοριστικά στη διαμόρφω-
ση μιας παραπλανητικής δη-
μόσιας σφαίρας που μπορεί 
να θέσει τη δημοκρατία σε Π

Ο
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Η
 Α
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Α
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κίνδυνο.

Στην τεχνητή νοημοσύνη και 
την επίδρασή της στη μιντι-
ακή βιομηχανία, αναφέρθηκε 
ο Σωτήρης Τριανταφύλλου, 
πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ενώσεων Συ-
ντακτών (ΠΟΕΣΥ), διδάκτωρ 
του Τμήματος Επικοινωνίας, 
Μέσων και Πολιτισμού του 
Παντείου και διδάσκων του 
Πανεπιστημίου Πελοποννή-
σου.

Τόνισε ότι «οι τεχνολογικές 
αλλαγές που άλλαξαν πα-
ραδοσιακές παραδοχές της 
δημοσιογραφίας σε συνδυα-
σμό με την οικονομική κρίση 
μετέβαλαν το περιεχόμενο 
της εργασίας των δημοσιο-
γράφων και άλλαξαν προς το 
δυσμενέστερο τις εργασια-
κές τους σχέσεις και θέτουν 
ζητήματα βιωσιμότητας των 
μέσων ενημέρωσης που βρί-
σκονται σε αναζήτηση νέου 
επιχειρηματικού μοντέλου. 
Όλα τα παραπάνω είναι πα-
ράγοντες που επιδρούν στην 
ελευθερία του Τύπου, η 
οποία παρουσιάζει υστέρηση 
παγκοσμίως από το 2010 και 
μετά. Ιδιαίτερη αναφορά έγι-
νε στην Ελλάδα που ακολου-
θεί μεν τις διεθνείς εξελίξεις, 
αλλά παρουσιάζει και τα δικά 
της χαρακτηριστικά. 

Την εκδήλωση συντόνισε 
ο δημοσιογράφος Ανδρέας 
Γιουρμετάκης και κατά τη δι-
άρκειά της πραγματοποιήθη-
καν ζωντανές συνδέσεις με 
δημοσιογράφους από ΜΜΕ 
της ελληνικής περιφέρει-
ας, οι οποίοι έθεσαν καυτά 
ερωτήματα και προβλημα-
τισμούς για την πορεία των 
ΜΜΕ.

Εκδήλωση για την ελευθερία των ΜΜΕ με την συμμετοχή του Νίκου Παπανδρέου

«Το καλό για τη χώρα είναι ότι 
η ποιότητα της δημοσιογρα-
φίας ανεβάζει την ποιότητα 

της πολιτικής»
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Σεμινάρια κατάρτισης από την αλιΑμβρα

Στο πλαίσιο της Πράξης 
“αλιΑμβρα – Αξιοποίη-
ση Νέων Τεχνολογιών 
Για Την Οργάνωση Της 

Αγοράς Και Την Ανάδειξη Των 
Προϊόντων Αλιείας Και Υδα-
τοκαλλιέργειας Προέλευσης 
Αμβρακικού-Άρτας”, η οποία 
υλοποιήθηκε με την χρημα-
τοδότηση του Επιχειρησιακού 
Προγράμματος Αλιείας και Θά-
λασσας του Υπουργείου Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
και φορέα υλοποίησης το Επι-
μελητήριο Άρτας, πραγματο-
ποιήθηκαν επιτυχημένα τέσσε-
ρα σεμινάρια κατάρτισης, στο 
πλαίσιο των οποίων πραγμα-
τοποιήθηκαν και εκπαιδευτικές 
επισκέψεις, στις οποίες συμμε-
τείχαν αλιείς του Αμβρακικού 
Κόλπου από την περιοχή της 
Άρτας.
Τα σεμινάρια, διάρκειας 30 ωρών 
το καθένα, πραγματοποιήθηκαν 
στην Ανέζα, την Κορωνησία, το 
Νεοχώρι και την Κόπραινα. Συμμε-
τείχαν εξειδικευμένοι ομιλητές, οι 
οποίοι μέσα από τις παρουσιάσεις 
τους είχαν ως στόχο την ευαισθη-
τοποίηση των αλιέων σε θέματα 
που αφορούν τη μείωση των ιχθυ-
οαποθεμάτων, την εισβολή ξενικών 
ειδών και την υποβάθμιση του πε-
ριβάλλοντος. Επίσης, οι αλιείς ενη-

μερώθηκαν για τις προκλήσεις που 
αντιμετωπίζει ο τομέας της αλιείας 
και συζητήθηκαν προτάσεις για τη 
διατήρηση και βιώσιμη διαχείριση 
των πόρων.
Επιπλέον, μέσω των εκπαιδευτικών 

επισκέψεων στη λιμνοθάλασσα 
του Μεσολογγίου, οι αλιείς είχαν 
την ευκαιρία να γνωρίσουν από 
κοντά το έργο του οργανισμού 
Messolonghi By Locals, βίωσαν το 
μοναδικό οικοσύστημα της λιμνο-

θάλασσας, γνώρισαν διαφορετικές 
αλιευτικές τεχνικές που παραμέ-
νουν αναλλοίωτες στους αιώνες, 
ενώ παράλληλα είχαν την ευκαιρία 
να ανταλλάξουν πληροφορίες και 
γνώσεις με τους ντόπιους ψαράδες. 

Οι δράσεις αρχικά περιλάμβαναν 
επίσκεψη στον τοπικό κόμβο Local 
Hub όπου ο Καθηγητής του Πανεπι-
στημίου Πατρών, κ. Γιάννης Κλαδάς 
τους εξήγησε τη λειτουργία των λι-
μνοθαλασσών ως οικοσύστημα και 
τους παρουσίασε τη λιμνοθάλασσα 
του Μεσολογγίου συγκριτικά με τις 
υπόλοιπες ελληνικές λιμνοθάλασ-
σες. Εν συνεχεία, οι αλιείς είχαν την 
ευκαιρία να εξερευνήσουν το οικο-
σύστημα της λιμνοθάλασσας μέσα 
από μια βαρκάδα με το παραδοσι-
ακό πριάρι, με συνοδό την έμπειρη 
Γεωλόγο-Περιβαλλοντολόγο του 
οργανισμού κα Σισία Ρούσση, να 
συμμετέχουν ενεργά στο πάστωμα 
διαφόρων ψαριών στο σπίτι των 
ψαράδων, στις παραδοσιακές πελά-
δες, και κατόπιν επίσκεψη στο μο-
ναδικό Μουσείο του Άλατος.
Η Πράξη “αλιΑμβρα” στοχεύει στην 
αξιοποίηση νέων τεχνολογιών για 
την οργάνωση της αγοράς και την 
ανάδειξη των προϊόντων αλιείας και 
υδατοκαλλιέργειας προέλευσης Αμ-
βρακικού-Άρτας, συνδυάζοντας τη 
βιώσιμη διαχείριση των πόρων με 
την προώθηση υψηλής ποιότητας 
προϊόντων.
Για περισσότερες πληροφορίες, επι-
σκεφθείτε την ιστοσελίδα https://
www.aliamvra.gr

Την απαράδεκτη 
απόφαση του 
Υπουργού Εξωτε-
ρικών να αποσύ-
ρει το έργο τέχνης 

της Γεωργίας Λαλέ από το 
ελληνικό προξενείο της Νέας 
Υόρκης φέρνουν στη Βουλή 
βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ, 
με πρωτοβουλία της Τομεάρ-
χη Εξωτερικών. “Η συγκεκρι-
μένη απόφαση είναι θλιβερή 
και ανάρμοστη. Θλιβερή γιατί 
στέλνει τραγικά λάθος μήνυ-
μα σε κοινωνίες που “κανο-
νικοποιούν” την έμφυλη βία, 
όταν οι γυναικοκτονίες στη 
χώρα μας κοντεύουν να γί-
νουν καθημερινό φαινόμενο 
την ώρα μάλιστα που η κυ-
βέρνηση αρνείται πεισματι-
κά την νομική καθιέρωση το 
όρου “γυναικοκτονία”. Ανάρ-
μοστη γιατί το Υπουργείο 
Εξωτερικών, που οφείλει να 
είναι το υπουργείο της εξω-
στρέφειας, με την απόσυρση 

Τη λογοκρισία από το ΥΠΕΞ του έργου τέχνης στο Προξενείο Ν. 
Υόρκης φέρνουν στη Βουλή βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ

του συγκεκριμένου έργου προ-
σβάλλει την Τέχνη, ακυρώνει 
το μήνυμα που πρέπει να στέλ-
νει η πατρίδα μας κατά της έμ-
φυλης βίας, αμαυρώνοντας in 

fine την εικόνα της στο εξωτε-
ρικό”, τονίζουν στην ερώτησή 
τους οι βουλευτές του ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ.

Παρατηρούν ότι το Προξενείο 
μας στη Νέα Υόρκη ανάρτη-
σε αρχικά στη σελίδα του με 
το hashtag “nowomanalone”, 
(“καμία γυναίκα μόνη”) το συ-

γκεκριμένο έργο χωρίς να 
υπάρχει κανένα πρόβλημα, 
τονίζουν ότι η Τέχνη δεν λο-
γοκρίνεται, υπογραμμίζουν 
ότι τα μέλη της Επιμελητι-
κής Επιτροπής της Έκθεσης 
αντιτίθενται στην απόφαση 
του Υπουργού και υπενθυμί-
ζουν ότι οι πρωτοβουλίες και 
οι ενέργειες του Υπουργείου 
Εξωτερικών στους τομείς της 
πολιτιστικής και δημόσιας δι-
πλωματίας αναδεικνύουν τις 
αρχές και αξίες στις οποίες 
βασίζεται, ενώ επηρεάζουν 
σαφώς την διεθνή εικόνα 
που εκπέμπει διεθνώς και το 
κύρος της.

Στο πλαίσιο αυτό ρωτούν τον 
κ. Υπουργό αν, ναι ή όχι, έδω-
σε άδεια για τη συμπερίληψη 
του συγκεκριμένου έργου 
στην Έκθεση; Και αν έδωσε, 
τι μεσολάβησε συγκεκριμένα 
και άλλαξε η αρχική απόφα-
ση;

Αξιότιμα μέλη & φίλοι της Αξιότιμα μέλη & φίλοι της 
ομάδας, ομάδας, 
ο Σύλλογός μας ανταποκρινό-ο Σύλλογός μας ανταποκρινό-
μενος και στον κοινωνικό του μενος και στον κοινωνικό του 
ρόλο, διοργανώνει τον ετήσιο ρόλο, διοργανώνει τον ετήσιο 
χορό του και την κοπή της χορό του και την κοπή της 
Πρωτοχρονιάτικης πίτας για Πρωτοχρονιάτικης πίτας για 
το έτος 2024..  Σας καλούμε το έτος 2024..  Σας καλούμε 
«εκτός γηπέδου» να βρεθού-«εκτός γηπέδου» να βρεθού-
με όλοι μαζί, για να γιορτά-με όλοι μαζί, για να γιορτά-
σουμε και να διασκεδάσουμε, σουμε και να διασκεδάσουμε, 
αλλά και να ενισχύσουμε τον αλλά και να ενισχύσουμε τον 
Σύλλογό, δίνοντάς του μεγα-Σύλλογό, δίνοντάς του μεγα-
λύτερη ώθηση και δύναμη, λύτερη ώθηση και δύναμη, 
να συνεχίσει την εξαιρετική να συνεχίσει την εξαιρετική 

του πορεία, στην προσπάθεια  του πορεία, στην προσπάθεια  
να εκπροσωπήσει επάξια τον να εκπροσωπήσει επάξια τον 
τόπο μας.τόπο μας.
Σας περιμένουμε  στις 5 Ια-Σας περιμένουμε  στις 5 Ια-
νουαρίου 2024 ημέρα Παρα-νουαρίου 2024 ημέρα Παρα-
σκευή, στον πολυχώρο  ΠΟ-σκευή, στον πολυχώρο  ΠΟ-
ΛΙΤΕΙΑ ( ΙΜΑΡΕΤ- ΑΡΤΑΣ) να ΛΙΤΕΙΑ ( ΙΜΑΡΕΤ- ΑΡΤΑΣ) να 
παραβρεθείτε και να στηρίξετε παραβρεθείτε και να στηρίξετε 
την Γιορτή μας.την Γιορτή μας.
Την μουσική επιμέλεια της Την μουσική επιμέλεια της 
βραδιάς, έχει αναλάβει λαΐκο-βραδιάς, έχει αναλάβει λαΐκο-
δημοτική ορχήστρα .δημοτική ορχήστρα .
Προσκλήσεις θα προπωλού-Προσκλήσεις θα προπωλού-
νται στο κατάστημα ενδυμά-νται στο κατάστημα ενδυμά-
των ZEN (Κωστούλα Γεωργία), των ZEN (Κωστούλα Γεωργία), 

στο κατάστημα ανταλλακτι-στο κατάστημα ανταλλακτι-
κών αυτοκινήτων ΜΑΝΘΑΣ  & κών αυτοκινήτων ΜΑΝΘΑΣ  & 
στο καφενείο ΜΑΛΑΜΗΣ.στο καφενείο ΜΑΛΑΜΗΣ.
Επίσης για την προμήθεια των Επίσης για την προμήθεια των 
προσκλήσεων μπορείτε να προσκλήσεων μπορείτε να 
απευθύνεστε στον υπεύθυνο απευθύνεστε στον υπεύθυνο 
του συλλόγου κ. Κώστα Τσαρή του συλλόγου κ. Κώστα Τσαρή 
( τηλ. 6980301101)( τηλ. 6980301101)

Για το ΔΣΓια το ΔΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   Γεώργιος Σακ-Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   Γεώργιος Σακ-
κάς                                         κάς                                         
Ο Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Γεώργιος  Ο Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Γεώργιος  
ΜπίσταςΜπίστας

ΕΤΗΣΙΟΣ  ΧΟΡΟΣ  ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΔΟΞΑΣ 
– ΠΥΡΡΟΥ  ΑΡΤΑΣ 2001 (κοπή πρω-

τοχρονιάτικης πίτας)
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Παραδόθηκε επίσημα ο 
νέος Κυκλικός Κόμβου 
επί της Εθνικής Οδού 

Αθηνών – Ιωαννίνων πλησίον 
της οδού Ελ. Βενιζέλου, από 
τον Δήμαρχο Αρταίων Χρήστο 
Τσιρογιάννη. Στο σημείο βρέ-
θηκαν ο Αντιδήμαρχος Πρασί-
νου Παντελής Κωλέτσος , η Δι-
ευθύντρια Τεχνιτών Υπηρεσιών 
Σοφία Γρύλλια,  η Διευθύντρια 
Πρασίνου Ελένη Τζίμα και οι 
εργολάβοι του έργου Κατέρος 
Χρήστος και Παναγιώτης. 

Πρόκειται για ένα πολύ σημαντικό 
έργο για την Περιφερειακή οδό, 
διότι στο σημείο που κατασκευά-
στηκε ο νέος κόμβος επικρατού-
σε κυκλοφοριακή συμφόρηση και 
ήταν υπαρκτός ο κίνδυνος για ατυ-
χήματα, όποτε με το έργο αυτό δη-
μιουργήθηκαν συνθήκες ασφάλειας 

Παραδόθηκε ο Κυκλικός Κόμβου επί της Εθνικής Οδού 
Αθηνών – Ιωαννίνων πλησίον της οδού Ελ. Βενιζέλου

για πεζούς και οδηγούς.

«Αποδίδουμε στους πολίτες ένα 
ακόμη σημαντικό έργο. Ένα έργο 
που ενισχύει την ασφάλεια, λύνει 
κυκλοφοριακά προβλήματα και 
μειώνει το ενεργειακό αποτύπωμα 
της πόλης. Ολοκληρώθηκε μέσα 
σε σύντομο χρονικό διάστημα και 
χωρίς προβλήματα και οφείλω να 
ευχαριστήσω τον ανάδοχο και την 
Τεχνική Υπηρεσία του  Δήμου μας» 
ανέφερε σε δηλώσεις του ο Δήμαρ-
χος  Αρταίων Χρήστος Τσιρογιάν-
νης.Το έργο περιλαμβάνει τον νέο 
κυκλικό κόμβο, νησίδες και νέες 
φυτεύσεις, ηλεκτροφωτισμό led, 
ανακατασκευή των πεζόδρομων και 
πεζοδρόμια, είναι προϋπολογισμού 
900.000 ευρώ με χρηματοδότηση 
μέσα από το ΠΕΠ Ηπείρου.

Ξεκίνησαν οι πρώτες εργασίες στον 
νέο κυκλικό Κόμβο της Φιλοθέης

Πρόκειται για ένα έργο 
που σχεδίασε, μελέτησε, 
ενέταξε και εξασφάλισε 

χρηματοδότηση σε σύντομο 
χρονικό διάστημα η Δημοτική 
Αρχή, ύψους 2,1 εκ. ευρώ μέσα 
από το Ταμείο Ανάκαμψης και 
ήδη ξεκίνησε η υλοποίησή του.

Στο σημείο του έργου  βρεθήκαν ο 
Δήμαρχος Αρταίων Χρήστος Τσιρο-
γιάννης,  ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών 
έργων Σωτήρης Χρηστούλης, η Δι-
ευθύντρια και ο Προϊστάμενος των 

Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, 
Σοφία Γρύλλια και Άγγελος Σακκας 
και οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων 
Καλαμιάς Βασίλης Τζώρας και Χαλ-
κιάδων Απόστολος Βασιλάκος.

Υπενθυμίζεται πως η Φιλοθέη θα 
αποκτήσει ένα κυκλικό κόμβο, με 
νέο δίκτυο ηλεκτροφωτισμού led, 
νέο ασφαλτοτάπητα, νέες φυτεύ-
σεις, ενώ θα καταργηθούν οι φω-
τεινοί σηματοδότες.

Χρ. Τσιρογιάννης: «Ένα κρίσιμο έργο για την οδική 
ασφάλεια και την καθημερινότητα των πολιτών».

Σε φάση υλοποίησης η ολοκληρωμένη 
παρέμβαση στο δίκτυο οδοφωτισμού 

της Περιφερειακής Οδού

• Χρ. Τσιρογιάννης «Με πρόγραμμα, μεθοδική δουλειά 
και προσήλωση στο στόχο μας, διεκδικήσαμε και 
πετύχαμε το καλύτερο για τους δημότες μας».

• «Με τα έργα και τις παρεμβάσεις η περιφερειακή οδός 
θα είναι πλέον πιο φωτεινή και ασφαλή για οδηγούς 
και πεζούς».

Σε φάση υλοποίησης βρί-
σκεται η ολοκληρωμένη 
παρέμβαση στο δίκτυο 

οδοφωτισμού της Περιφε-
ρειακής Οδού στον Αστικό 
Ιστό της πόλης της Άρτας, 
με χρηματοδότησης ύψους 
2.992.600 ευρώ, μέσα από το 
ΠΕΠ Ηπείρου. Πρόκειται   για 
την εγκατάσταση νέου δικτύ-
ου ηλεκτροφωτισμού με φω-
τιστικά led σε όλο το μήκος 
της Περιφερειακής Οδού, από 
τον κόμβο του πρώην στρα-
τοπέδου Παπακώστα έως την 
διασταύρωση προς Ελεούσα. 

Πιο συγκεκριμένα, το έργο που 
έχει υλοποιηθεί κατά 30%, περι-
λαμβάνει δίκτυο μήκους 4,6 χλμ, 
με πύκνωση στυλών, δηλαδή 
από 200 γίνονται 400 οι στύλοι 
ηλεκτροφωτισμού, τηλεχειρισμό 
δικτύου για εξοικονόμηση ενέρ-
γειας και υπογειοποίηση δικτύου 
μέσης τάσης της ΔΕΗ, στη Περι-
φερειακή οδό.

Υπενθυμίζεται πως το έργο της 
υπογειοποίησης δικτύου μέσης 
τάσης στην Περιφερειακή Οδό, 
που έχει υλοποιηθεί κατά 90% 
από την ΔΕΔΔΗΕ, το οποίο και  
αποτελεί υποέργο της συνολικής 
παρέμβασης του Δήμου Αρταίων 
για την ασφάλεια και λειτουργικό-
τητα της Περιφερειακής Οδού. Το 
έργο με προϋπολογισμό 900.000 
ευρώ αφορά την αφαίρεση ψηλών 
ιστών και εναέριων καλωδίων και 
την υπογειοποίηση μέσης τάσης 
των δικτύων της Περιφερειακής 
Οδού μήκους 3,7 χλμ. προσφέρο-
ντας αισθητική αναβάθμιση κατά 
μήκος όλης της διαδρομής, αλλά 

και ασφάλεια αφού εκμηδενίζονται 
φαινόμενα όπως διακοπή ρεύμα-
τος από πτώση κλαδιών σε ηλε-
κτροφόρα σύρματα.

Τέλος αξίζει να σημειωθεί ότι στο 
τελευταίο Δημοτικό Συμβούλιο 
εγκρίθηκε και η  μελέτη βελτίωσης 
οδικής ασφάλειας η οποία  περι-
λαμβάνει τον έλεγχο της οδικής 
ασφάλειας στο εξεταζόμενο οδικό 
τμήμα, με στόχο την αξιολόγη-
ση όλων των στοιχείων της οδού 
και του οδικού περιβάλλοντος, σε 
συνδυασμό με τις επικρατούσες 
συνθήκες. 



Άρθρο του 
Αντώνη

Κολιάτσου

Στο μεγάλο ελ-
λ ε ι ψ ο ε ι δ έ ς 
τραπέζι του 
μεγάλου τηλε-
οπτικού σταθ-
μού «FOX», 

κάθονται οι δέκα τυχε-
ροί:  Δημήτρης, Γιώργος, 
Χρήστος , Παναγιώτης, 
Σπύρος, Αντώνης, Μιλτιά-
δης, Νίκος,  Γρηγόρης και 
Μιχάλης, που μόλις επιλέ-
χτηκαν με κλήρο από τα 
εκατομμύρια τηλεθεατές 
που είχαν  δηλώσει τηλε-
φωνικά  συμμετοχή  στο 
πιο κάτω μαθηματικό παι-
χνίδι του καναλιού Το παί-
γνιο προβλέπει ότι ο λύ-
της θα κερδίσει μια υπέρ 
–πολυτελή έπαυλη, στο 
μαγευτικό νησί Μπαρμπά-
ντος στην Καραϊβική, αξί-
ας 6.525.836€(σ, σ, ίδετε 
φωτό-1) 
ΤΟ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΟ ΠΑΙΓΝΙΟ 
ΕΙΝΑΙ ΓΙΑ ΔΥΝΑΤΟΥΣ ΛΥΤΕΣ
(Οι όροι του παιγίου)
1. Ο κάθε παίκτης από τους 
πιο πάνω φοράει την διαφη-
μιστική φανέλα του σταθμού 
στο πίσω μέρος της οποίας εί-
ναι γραμμένος ένας από τους 
αριθμούς: Ο, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 
8, 9. Συγκεκριμένα, οι: Δημή-
τρης(έχει αρ.8), Γιώργος(0), 
Χρήστος(4), Παναγιώτης(2), 
Σπύρος(3), Αντώνης(5), Μιλ-
τιάδης(7), Νίκος(1),  Γρηγό-
ρης(6) και Μιχάλης(9).
2. Στη μέση του τραπεζιού εί-
ναι τοποθετημένη μια  μεγάλη 
φρουτιέρα που περιέχει τα εν-
νέα φρούτα: : μήλο(7),, πορ-
τοκάλι(1), μανταρίνι(2), αχλά-
δι(6), καρπούζι(4), πεπόνι(5), 
μπανάνα(0), ακτινίδιο(8), 
αβοκάντο(3), όπου στο κάθε 
φρούτο είναι κολλημένη μια 
ετικέτα με γραμμένο έναν από 
τους αριθμούς: Ο, 1, 2, 3, 4, 
5, 6, 7, 8.
3. Ύστερα από αδιάβλητη 
κλήρωση μεταξύ των 10 καθι-
σμένων γύρω από το τραπέζι 
του σταθμού, ο κληρωθείς  

ΤΟ  ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑΤΙΚΟ ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΟ ΠΑΙΓΝΙΟ 
ΤΟΥ ΚΑΝΑΛΙΟΥ «FOX»

φωνικά τέλη. Άλλωστε   έτσι  
δικαιολογείται  ένα τόσο με-
γάλο δώρο του σταθμού στον 
λύτη του παιγνίου  και κοντά 
σε αυτόν τα πλούσια δώρα 
στους  υπολοίπους 9  συμμε-
τέχοντες.. Ωστόσο επισημαί-
νεται ότι κάθε αναφορά  σε 
υπαρκτό τηλεοπτικό κανάλι 
με την επωνυμία «FOX», και 
συνακόλουθα σε ονόματα 
προσώπων, είναι εντελώς  συ-
μπτωματική.
γ) Εάν ο Μιχάλης δεν καταφέ-
ρει να βρει τη λύση , τότε το 
παίγνιο επαναλαμβάνεται με 
την ίδια διαδικασία, αλλά με 
άλλους παίχτες.
Εσείς μπορείτε  να επιλύσετε 
το πρόβλημα και να βοηθήσε-
τε τον Μιχάλη;
          Καλή Επιτυχία και Καλές 
Γιορτές
 
************************
************************
Σημ-1.            Η ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΟΥ ΠΑΙΓΝΙΟΥ
1-(i) Οι  9 καθισμένοι στο τρα-
πέζι, με αναγεγραμμένες στις 
διαφημιστικές φανέλες του 
σταθμού( «Fox») είναι: Δημή-
τρης(έχει αρ.8), Γιώργος(0), 
Χρήστος(4), Παναγιώτης(2), 
Σπύρος(3), Αντώνης(5), Μιλ-
τιάδης(7), Νίκος(1),  Γρηγό-
ρης(6) και ο Μιχάλης(9) που 
βρίσκεται εκτός της αιθούσης.
1-(ii) Τα 10 διαφορετικά 
φρούτα-και αυτά στη μέση 
του τραπεζιού τοποθετημέ-
να σε κάνιστρο-  με την πιο 
κάτω αρίθμηση γραμμένη 
σε αυτοκόλλητη ετικέτα, εί-
ναι: μήλο(7), πορτοκάλι(1), 
μανταρίνι(2), αχλάδι(6), 
καρπούζι(4), πεπόνι(5), μπα-
νάνα(0), ακτινίδιο(8), αβοκά-
ντο(3). 
1-(iii) Κάθε παίχτης διαλέγει 
ένα μόνο φρούτο από το κά-
νιστρο και αμέσως ο σταθμός 

Μιχάλης,  με τον αριθμό 9, 
σύμφωνα με τον κανόνα του 
παιχνιδιού, βγαίνει από την 
αίθουσα και στη συνέχεια ου-
δεμία ακουστική είτε οπτική 
επαφή έχει  με τα όσα  συμ-
βαίνουν εκεί..
5. Ο κάθε ένας από τους υπο-
λοίπους εννιά παίχτες, επιλέ-
γει το φρούτο της αρεσκείας 
του και αμέσως ο οικονομικός 
διαχειριστής του σταθμού 
καταθέτει στον λογαριασμό 
του παιχνιδιού: Χ.9(Ψ) ευρώ, 
όπου Χ είναι ο αριθμός της 
φανέλας του παίχτη και Ψ 
αυτός που γράφει η ετικέτα 
του φρούτου της επιλογής 
του. Και όπως διευκρινίζεται 
στην συνημμένη (φωτό-2), : 
9(Ψ) είναι το αποτέλεσμα του  
πολλαπλασιασμού (9.9.9…9)
[με Ψ  9, όσα γράφει η ετι-
κέτα του φρούτου που επέ-
λεξε ο εν λόγω παίχτης). Για 
παράδειγμα αν ο Σπύρος, που 
η φανέλα του έχει αριθμό 3, 
επέλεξε το καρπούζι και η 
ετικέτα του γράφει 4, τότε 
στον λογαριασμό του παιχνι-
διού θα κατατεθούν: 3.9(4) 
=3Χ(9 .9 . 9 . 9 )=3Χ6561= 
19.683€.
6. Ο καθένας από τους εννιά 
παίχτες που παρέμειναν στην 
αίθουσα, πήρε από την φρου-
τιέρα  το φρούτο της αρεσκεί-
ας του και έτσι συγκεντρώ-
θηκε στον λογαριασμό του 
παιχνιδιού   συνολικό   
ποσό  6.525.836€, όσο και η 
αξία της έπαυλης 
 7. Στον  απομονωμένο Μι-
χάλη(με το νούμερο φανέλας 
9), ο υπεύθυνος του σταθ-
μού γνωστοποιεί μόνο την 
πιο πάνω αξία του λογαρια-
σμού(.6.525.836€).

ΤΙ ΖΗΤΑΕΙ ΤΟ ΚΑΝΑΛΙ «FOX» 
ΚΑΙ ΠΟΙΑ ΤΑ ΔΏΡΑ ΤΟΥ 
ΣΤΟΥΣ…ΤΥΧΕΡΟΥΣ

α) Και λέει στον Μιχάλη, που 
σημειωτέον γνωρίζει μόνο το 
πιο πάνω ποσό του λογαρια-
σμού: Αν καταφέρει να  βρει 
ποιο φρούτο επέλεξε ο κάθε 
παίχτης(από τους 9), τότε 
κερδίζει την έπαυλη στο νησί 
Μπαρμπάντος. ενώ ο καθένας 
από τους  υπόλοιπους της 
ομάδας θα πάρει ως δώρο 
το 1% των χρημάτων που 
κατετέθη στον λογαριασμό 
του παιχνιδιού για το φρού-
το που επέλεξε [σ. σ, εάν 
π.χ ο Αντώνης(5) πήρε από 
την φρουτιέρα το αχλάδι(6) 
και επομένως ο λογαριασμός 
του παιχνιδιού πιστώθηκε με: 
5Χ9(6)=5Χ(9Χ9Χ9Χ9Χ9Χ9)= 
5Χ531441=2.657.2005€, 
τότε το δώρο του σταθμού 
θα είναι 1%Χ2. 657.2005 
=265.720,50€]
β) Το παιχνίδι είναι τόσο ελ-
κυστικό ώστε εκατομμύρια 
τηλεθεατές τηλεφώνησαν στο 
τηλεοπτικό κανάλι «FOX» για 
συμμετοχή και ως εκ τούτου 
αστρονομικά ήταν τα έσοδα 
του σταθμού από τα τηλε-

υποτεθεί ότι ο Σπύρος  πήρε 
το καρπούζι, τότε ο σταθμός 
καταθέτει στο ταμείο του 
παιγνίου, 3Χ9(4)=3Χ94=3Χ(-
9Χ9Χ9Χ9)=3Χ6561=19.683€[ 
αφού ο Σπύρος έχει αριθμό(3) 
και το καρπούζι(4)]. 
1-(iv) Εάν για τις επιλογές 
των 9 παιχτών ο τηλεοπτι-
κός «Fox» κατέθεσε συνολικά 
6.525.836€-και αυτό είναι η 
μόνη πληροφορία που έχει ο 
Μιχάλης σχετικά με τα συμ-
βαίνοντα στην αίθουσα που 
εξελίσσεται το παίγνιο- τότε 
εσείς οι αναγνώστες προσπα-
θήστε να τον βοηθήσετε να 
βρει το φρούτο που διάλεξε 
ο καθένας από τους πιο πάνω 
παίχτες( σαν να είσαστε εσείς) 
στη θέση του Μιχάλη και  να 
«κερδίσετε» την πολυτελή 
έπαυλη στο μαγευτικό νησί 
Μπαρμπάντος στην Καραϊβι-
κή. Βρείτε ακόμη το δώρο του 
1% επί του ποσού που κατέ-
θεσε ο σταθμός για την επιλο-
γή του φρούτου από τον κάθε 
παίχτη(σ.σ  εάν π.χ ο Αντώ-
νης(5) πήρε από την φρουτιέ-
ρα το αχλάδι(6) και επομένως 
ο λογαριασμός του παιχνιδιού 
πιστώθηκε με: 5Χ9(6)=-
5Χ(9Χ9Χ9Χ9Χ9Χ9)= 5Χ96 
=5Χ531.441=2.657.2005€, 
τότε το δώρο του σταθμού 
θα είναι 1%Χ2. 657.2005 
=265.720,50€]
Σημείωση-2 Η λύση του 
προβλήματος θα δοθεί 
με σχετική ανάρτηση στο 
«FB», στις 10/1/2024.

καταθέτει στον λογαριασμό 
του παιγνίου Χ.9(Ψ)€. Όπου ,  
Χ είναι ο αριθμός της φανέλας 
του παίχτη και Ψ αυτός που 
γράφει η ετικέτα του φρού-
του της επιλογής του.(σ. σ, 
Διευκρινίζεται ωστόσο  ότι: με 
το σύμβολο 9(ψ) υπονοείται η 
δύναμη με βάση το 9 και εκ-
θέτη ψ(δ.λ.δ 9ψ), που απλά 
σημαίνει τον πολλαπλασια-
σμό 9Χ9Χ9Χ…Χ9( ψ φορές). 

Έτσι για παράδειγμα έχουμε: 
9(4)= 94=9Χ9Χ9Χ9=6.561[ 
και όχι 9(4)=36].ή 9(2)=92 
=9Χ9=81[και όχι 9(2)=18). 
Ακόμη με το σύμβολο 
9(0)=90 εννοείται ο αριθμός 
1 και με το 9(1)=91=9. Τέλος  
όπου μεταξύ  αριθμών που 
πολλαπλασιάζονται εμφανί-
ζεται η τελεία(.), υπονοείται 
το σύμβολο(Χ) του πολλα-
πλασιασμού. Έτσι  π.χ εάν 
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( Μια υπερπολυτελής έπαυλη είναι 
το δώρο σε αυτόν που θα το λύσει)
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Με διάθεση συνεργασίας και ενότητας θα λειτουργήσει 
η δημοτική αρχή Αρταίων την επόμενη πενταετία

Συγκινητική και 
γεμάτη φόρ-
τιση ήταν η 
ο ρ κ ω μ ο σ ί α 
του νέου Δη-

μοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Αρταίων, καθώς 
ουσιαστικά κλείνει ένας 
κύκλος ανοικτών διαφο-
ρών και πολιτικών εκκρε-
μοτήτων, οι οποίες απα-
σχόλησαν την τοπική μας 
επικαιρότητα τον τελευ-
ταίο τουλάχιστον χρόνο.
Ο νέοεκλεγείς δήμαρχος 
Χριστόφορος Σιαφάκας 
αναφέρθηκε στον τρόπο 
δράσης της νέας δημοτικής 
αρχής, στα επείγοντα θέμα-
τα που πρέπει να απασχολή-
σουν το επόμενο δημοτικό 
συμβούλιο και την διαδικα-
σία της λειτουργίας του. Ο 
Χριστόφορος Σιαφάκας ανέ-
φερε ότι βάζει στην άκρη 
όλες τις διαφορές των τελευ-
ταίων χρόνων και προάγει 
την ανάγκη για μια δημιουρ-
γική και γόνιμη συνεργασία 
για την επόμενη μέρα στον 
Δήμο Αρταίων και την αντι-
μετώπιση των προβλημάτων 
των πολιτών.
Όπως ανέφερε χαρακτηρι-

ση για την Άρτα και τον τρό-
πο λειτουργίας του Δήμου 
Αρταίων.
Να υπογραμμίσουμε ότι 
στην εκδήλωση χαιρέτισαν 
ο βουλευτής Άρτας ΝΔ 
Γιώργος Στύλιος, ο Αντι-
περιφερειάρχης ΠΕ Άρ-
τας Βασίλης Ψαθάς, οι 
οποίοι αναφέρθηκαν στην 
ανάγκη συνεργασίας των 
δημοτικών αρχών με όλους 
τους φορείς, ενώ παραβρέ-
θηκαν επίσης οι Δήμαρχοι 
Νικολάου Σκουφά Κώ-
στας Παπασιώζος και Γε-
ωργίου Καραϊσκάκη Πε-
ρικλής Μίγδος.
Την προσφώνηση έκανε ο 
συνεργάτης του Χριστό-
φορου Σιαφάκα, Χρήστος 
Παπανικολάου, ενώ στην 
ορκωμοσία χοροστάτησε ο 
Μητροπολίτης Άρτας κ. Καλ-
λίνικος.

στικά, η πόρτα του Δημαρ-
χείου δεν θα είναι απλώς 
ανοικτή για τους πολίτες, 
αλλά ο ίδιος θα αναζητήσει 
να εξεύρει λύσεις στα προ-
βλήματα των πολιτών.
Στην συνέχεια μίλησε ο 
απερχόμενος δήμαρχος και 
νέος επικεφαλής της μείζο-
νος αντιπολίτευσης Χρή-

στος Τσιρογιάννης, ο 
οποίος φορτισμένος συναι-
σθηματικά αναφέρθηκε ότι η 
θητεία του τελείωσε με ένα 
μεγάλο έργο, το οποίο κα-
λείται να διαχειριστεί και η 
επόμενη δημοτική αρχή, ενώ 
αναφορικά με την δράση του 
την επόμενη ημέρα ανέφερε 
ότι πρόκειται να κάνει «δί-

καιη αντιπολίτευση» για το 
συμφέρον της Άρτας.
Τον λόγο ακολούθως έλαβε 
η επικεφαλής της Ριζοσπα-
στικής Δημοτικής Αλλαγής 

Βάσω Αμπελογιάννη, η 
οποία υπογράμμισε την δια-
φορετικότητα, αλλά και την 
διαφορά στις προτάσεις που 
έχει η ελάσσονα αντιπολίτευ-
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“Σήμερα είναι 
μια ημέρα 
στην οποία 
όλοι μαζί 

δίνουμε έναν όρκο. Έναν 
όρκο συνεργασίας προς 
όφελος των χιλιάδων συ-
μπολιτών μας κάθε ηλι-
κίας που περιμένουν από 
εμάς πράξεις. Δεν θέλου-
με και δεν μπορούμε να 
αφήσουμε καμία ημέρα 
να πάει χαμένη. Για να 
δούμε τον τόπο μας να 
προκόβει”. Με αυτή τη 
φράση ολοκλήρωσε την 
ομιλία του ο νεοεκλεγείς 
Δήμαρχος Ζηρού Γιώργος 
Ζυγούρης κατά την σημε-
ρινή τελετή Ορκωμοσίας 
του νέου Δημοτικού Συμ-
βουλίου, που προέκυ-
ψε μετά τις εκλογές του 
Οκτωβρίου. 

Παρουσία πλήθους κόσμου, 
σε μια συγκινητική τελετή 
που έγινε έξω απο το Δημαρ-
χείο, ο νέος Δήμαρχος Ζηρού 
υπογράμμισε πως “σήμερα 
είναι μεγάλη η χαρά μας, 
αλλά μεγαλύτερη είναι η τιμή 
και η ευθύνη. Από τη μια 
χαρά γιατί η αγάπη σας και 
το χαμόγελό σας μας δίνουν 
κουράγιο για την αποστολή 
που με την ψήφο σας μας 
δώσατε την εντολή να κά-
νουμε. Και από την άλλη τιμή 
και ευθύνη γιατί η αποστολή 
αυτή είναι για εμάς ιερή”. 

Τα επόμενα 5 χρόνια

Στα πέντε επόμενα χρόνια, 
η νέα Δημοτική Αρχή Ζηρού 
δεσμεύεται πως θα πορευτεί 
“με σχέδιο, αποφασιστικότη-
τα, υπευθυνότητα, σοβαρό-
τητα και κυρίως χωρίς αλαζο-
νεία” ανέφερε ο κ. Ζυγούρης. 
Και συνέχισε: “Θα τιμήσουμε 
τη ψήφο όλων των πολιτών. 
Είναι ύψιστη τιμή το να εί-
σαι στην ηγεσία του Δήμου 
που μεγάλωσες, ζεις και δρα-
στηριοποιείσαι. Να έχεις την 
ευθύνη για το παρόν και το 
μέλλον της περιοχής σου. 
Να στηρίζονται πάνω σου 
χιλιάδες ελπίδες για ένα σή-
μερα, αλλά και για ένα αύριο 
όπως μας αξίζει. Το όνειρο 
αυτό που ξεκινήσαμε όλοι 
μαζί οι συμπολίτες που μας 
πίστεψαν ,οι αφανείς εθε-
λοντές της παράταξης μας, 
οι 172 συνυποψήφιοι  που 
δώσαμε τον αγώνα. Έναν 
έντιμο αγώνα τον οποίο οι 
συμπολίτες μας αξιολόγησαν 
και μας εμπιστεύτηκαν. Σε 
όλους αυτούς θέλω σήμερα 
να τους πω ένα μεγάλο ευχα-
ριστώ. Είμαι σίγουρος ότι το 
νέο Δημοτικό μας Συμβούλιο 
στο σύνολο και τα νεοεκλε-
γέντα Τοπικά Συμβούλια θα 
σταθούν στο ύψος των πε-
ριστάσεων και θα τιμήσουν 
την εμπιστοσύνη όλων σας.  
Από σήμερα αφήνουμε πίσω 
μας τις εκλογές και κοιτάζου-
με μπροστά”. 

“Δουλειά, ευκαιρίες, ελ-
πίδα”

Στην ομιλία του ο κ. Ζυγού-

ρης αναφέρθηκε στη νέα 
θητεία που ξεκινά την 1η 
Ιανουαρίου, σημειώνοντας 
πως “μπροστά βλέπουμε 5 
χρόνια. 5 χρόνια γεμάτα ελ-
πίδα και προσμονή από τους 
συμπολίτες μας, 5 χρόνια 

γεμάτα δουλειά για εμάς, 5 
χρόνια γεμάτα ευκαιρίες για 
το Δήμο μας. 
Αυτό που είχαμε τονίσει και 
προεκλογικά, συνεχίζει να 
ισχύει ακόμα πιο ισχυρό και 
θα το αποδείξουμε στην 

πράξη: Είμαστε ΜΑΖΙ σε αυ-
τόν τον αγώνα. Οι πόρτες 
μας στο Δημαρχείο θα είναι 
ανοικτές. Για όλες και όλους. 

Το εύρος της δουλειάς που 
μας περιμένει είναι τεράστιο. 
    • Καθημερινότητα 

Πέντε χρόνια γεμάτα δουλειά για τον Δήμο Ζηρού ανακοίνωσε 
ο ορκισθείς νέος Δήμαρχος ΓΙΩΡΓΟΣ ΖΥΓΟΥΡΗΣ

    • Πρωτογενής Τομέας
    • Οικονομία 
    • Μεγάλα έργα και με-
γάλες διεκδικήσεις 
    • Περιβάλλον και πρά-
σινη ανάπτυξη

Δεν μπορεί κανένας από αυ-
τούς τους τομείς να μείνει 
πίσω εις βάρος κανενός άλ-
λου” κατέληξε ο νέος Δήμαρ-
χος. 
Τέλος, αξίζει να σημειωθεί 
πως την τελετή της Ορκωμο-
σίας και τον Αγιασμό έκανε ο 
Σεβασμιότατος Μητροπολί-
της Πρεβέζης κ.κ. Χρυσόστο-
μος, ο οποίος συνοδευόταν 
απο πλήθος ιερέων. Επιπλέ-
ον, το “παρών” έδωσαν ο 
νεοεκλεγείς Περιφερεια-
κός Σύμβουλος Ηπείρου 
Αναστάσιος Δράκος, οι 
Δήμαρχοι Πρέβεζας, Νί-
κος Γεωργάκος, Πάργας 
Νίκος Ζαχαριάς και Δω-
δώνης Χρήστος Ντακαλέ-
τσης, καθώς και ο πρώην 
Υπουργός Αντώνης Μπέ-
ζας, ο πρώην βουλευτής 
Σπύρος Καραμούτσιος 
και οι πρώην Δήμαρχοι 
Φιλιππιάδας Μιχάλης Κα-
τραχούρας, Θεσπρωτικού 
Βασίλης Καινούργιος και 
Ανωγείου Ηλίας Παπατσί-
μπας. 
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Ο μποναμάς. «Γιά-
ντες» Το στοίχημα 
δύο κυνηγών. Τότε 
που ο λόγος είχε 

μπέσα και τα έθιμα τηρού-
νταν ακέραια, συνέβαιναν 
σπουδαία περιστατικά, όπως 
τα στοιχήματα. Το στοίχημα 
με το ποδαράκι της κότας, 
του κόκορα, του κοτόπουλου, 
λεγόταν  Γιάντες. «Γνωστό το 
κοκαλάκι της κότας, μια διχά-
λα μπροστά στο στήθος».
Δύο λοιπόν που βάζουν στοίχημα, 
τραβάνε και σπάζουν το κοκαλάκι 
και από εκεί και πέρα αρχίζει το 
στοίχημα: όποιος γελάσει τον άλ-
λον. Τα στοιχήματα πολλές φορές 
ήταν αξιόλογα, που αντιστοιχού-
σαν σε μεγάλα ποσά και αντικεί-
μενα μεγάλης αξίας. Σε τελική 
φάση, το στοίχημα ήταν όταν ο 
ένας από τον άλλον έπαιρνε κάτι 
ιδιοχείρως και δεν έλεγε «έξω γιά-
ντες» και έχανε το στοίχημα. Ο 
κερδισμένος δίνοντας το αντικεί-
μενο έπρεπε να πει «γιάντες».
Μια τέτοια ιστορία μου διηγήθηκε 
ο μπάρμπα Βασίλης (95 ετών) από 
τα Λεβεντοχώρια της Ηπείρου.
« Σε κάποιο οικογενειακό τραπέζι, 
όταν ήμουν κι εγώ νέος, τρώγα-
με και πίναμε με πολλά και καλά 
κρασιά έναν κόκορα. Απάνω στα 
κέφια μας εγώ με τον Γιώργη βά-
λαμε γιάντες, αφού προηγουμέ-
νως είχαμε πιάσει κουβέντα για το 
κυνήγι. Είμαστε βλέπεις και οι 
δύο κυνηγοί την εποχή εκείνη, με 
καλά σκυλιά και καλά τουφέκια 
και κυνηγάγαμε παρέα με μεγάλες 
επιτυχίες. Λόγο το λόγο πάνω στα 
κέφια μας μου λέει ο Γιώργος:
 - Εγώ βάζω το τουφέκι μου στοί-
χημα και όποιου του βαστάει η 
περδικούλα του, ας βάλει ό,τι θέ-
λει.
Νέος κι εγώ τότε, πάνω στα καλά 
μου δεν λογάριαζα τίποτα, και του 

απαντάω:
 - Βάζω κι εγώ στοίχημα το τουφέκι 
μου.
Όλοι έμειναν άφωνοι στην παρέα 
για το τολμηρό στοίχημα που βά-
ζαμε, 
την εποχή εκείνη το τουφέκι ήταν 
ολόκληρη περιουσία και δύσκολα 
μπορούσες να το αγοράσεις. Εξάλ-
λου στο χωριό μας το τουφέκι εί-
ναι ιερό πράγμα, είναι όπως είναι 
η γυναίκα. 
Γι’ αυτό λέγεται και το ρητό, το 
τουφέκι και γυναίκα δεν δανείζο-
νται. 
Έτσι εμείς σπάζοντας το κοκαλάκι 
της γιάντας δώσαμε λόγο για τα 
τουφέκια μας. Η παρέα προσπάθη-
σε να μας μεταπείσει, να βάλουμε 
ένα φθηνότερο στοίχημα όχι τα 
τουφέκια μας, μα δεν γινόταν, ό,τι 
λέμε δεν ξελέμε. Είναι σαν το κου-
μπάρο που βάζει το όνομα του παι-
διού και δεν μπορεί να το αλλάξει, 
μα ούτε και ο παπάς το δέχεται. 
Από τότε ο ένας προσπαθούσε να 
γελάσει τον άλλον, ή να μην την 
πατήσει και χάσει το στοίχημα.
Πέρασε κάμποσος καιρός και δεν 
είχαμε λύσει τις γιάντες. Ώσπου 
μια μέρα στο κυνήγι, που τα σκυ-
λιά μας καταδίωκαν ένα λαγό 
ακούω μια τουφεκιά από το Γιώργο 

και είπα μέσα μου, πάει τον σκό-
τωσαν. Δεν πέρασαν δύο λεπτά 
και ακούω το Γιώργη να φωνάζει 
δυνατά:
 -Βασίλη, Βασίλη
Τρέχω προς την κατεύθυνση που 
έρχονταν οι φωνές και βρίσκω το 
Γιώργο κρεμασμένο σε ένα γκρεμό 
σε επικίνδυνη θέση. Με το ένα χέρι 
κρατιόταν από μια ρίζα πουρνάρι 
και στο άλλο κρατούσε το λαγό 
τραυματισμένο, ενώ το τουφέκι 
του ήταν πεταμένο πιο πέρα, πε-
ταμένο κάτω στα λιθάρια.
Βλέποντας το φίλο μου να κρε-
μιέται επικίνδυνα στον γκρεμό τα 
έχασα και προσπάθησα να τον βο-
ηθήσω.
Τότε αυτός μου είπε:
 - Βασίλη, πιάσε το τέρας, κόντεψε 
να με γκρεμίσει, και μου έδειξε το 
λαγό που κρατούσε.
Απλώνω το χέρι να πιάσω το λαγό 
και την ίδια στιγμή ακούω τη λέξη 
«γιάντες».
Δεν έχασα την ψυχραιμία μου 
όμως, άρπαξα το λαγό και τον 
πέταξα προς τα πίσω, ενώ ταυτό-
χρονα έρχονταν και τα σκυλιά που 
τον άρπαξαν. Ξαπλωμένος κάτω 
έπιασα τον Γιώργη από το χέρι και 
σιγά - σιγά ανέβηκε προς τα πάνω. 
Ο Γιώργης ήταν ατρόμητος και 

δεν φοβόταν τέτοιες περιπτώσεις. 
Όταν συνήλθαμε λίγο του έδωσα 
το χέρι μου λέγοντας του συγχα-
ρητήρια και εκείνος μου απάντησε 
ευχαριστώ. 
Πηγαίνοντας στο χωριό, σχολι-
άζαμε το γεγονός πως χάθηκε το 
στοίχημα, πίνοντας και τρώγοντας, 
εγώ, ο Γιάννης και δέκα φίλοι ακό-
μα. Την ώρα που το καφενείο κό-
ντευε να κλείσει ένας φίλος από 
την παρέα πρότεινε την άλλη μέρα 
να πάμε για κυνήγι το πρωί. Τους 
απάντησα:
 -Όχι παιδιά, εγώ δεν μπορώ να 
έρθω γιατί δεν έχω τουφέκι.
Σκέτη νεκραμάρα επικράτησε για 
μια στιγμή στην αίθουσα και όλοι 
αλληλοκοιτάχτηκαν.
 - Τι είπες μωρέ, λέει ο Γιώργης, 
δεν μπορεί να μιλάς σοβαρά. Βασί-
λη είπε και πετάχτηκε όρθιος.
 -Σοβαρά μιλάω, του απάντησα και 
μην επιμένεις σ’ αυτά τα πράγμα-
τα, όλα έχουν τους νόμους τους.
Χαιρέτησα την παρέα και έφυγα 
από το καφενείο, χωρίς να στενα-
χωριέμαι καθόλου. Την άλλη μέρα 
πήρα το τουφέκι μου και πήγα και 
το κρέμασα στο σπίτι του φίλου 
μου. Παραλίγο να παρεξηγηθού-
με γιατί δεν ήθελε να κρατήσει το 
όπλο με καμία δύναμη. 

Για να το πείσω του είπα αυστη-
ρά:
 - Δεν μπορείς εσύ να χαλάς το 
έθιμο και να ξεφτιλίζεις εμένα.
Τέλος πάντων όλο το χωριό έχει 
να κάνει μαζί μου και ήμουν ανέν-
δοτος. 
Με στεναχωρούσε μόνο που 
έβλεπα τους φίλους μου να κρυ-
φοκουβεντιάζουν και δεν καταλά-
βαινα τίποτα.
Κάποια μέρα είδα τρεις από την 
παρέα να πηγαίνουν στην πόλη 
και απόρησα γιατί δεν μου το εί-
παν από το βράδυ που ήμασταν 
παρέα. Εκείνες τις μέρες πλησίαζε 
η γιορτή μου, 1 Γενάρη του Αγίου 
Βασιλείου.
Τη μέρα της γιορτής μου το βρά-
δυ οι φίλοι μου και συγγενείς μα-
ζεμένοι και απόρησα και εγώ και 
η μάνα μου για τη μεγάλη παρέα. 
Αφού μας ευχήθηκαν τα χρόνια 
πολλά, άφησαν πάνω στο τραπέζι 
ένα δέμα. Έπειτα ο γεροντότερος 
της παρέας σηκώθηκε και άνοιξε 
το δέμα. Από μέσα έβγαλε ένα 
ολοκαίνουργιο τουφέκι που μου 
το πρόσφεραν δώρο για τη γιορτή 
μου. Με έκαναν και δάκρυσα από 
τη συγκίνηση. Δάκρυσα γι’ αυτή
την ωραία χειρονομία του ωραίου 
κόσμου, της καλής εκείνης επο-
χής...»
 Δάκρυσα και εγώ σαν δάκρυσε ο 
μπάρμπα Βασίλης, για την ιστορία 
του με τα πολλά νοήματα, τόσα 
απλά, τόσο λιτά μα αληθινά. Ο 
μπάρμπα Βασίλης έφυγε από τον 
μάταιο τούτο κόσμο, μα οι ιστο-
ρίες του μένουν ζωντανές στην 
ψυχή μας
  Υ.Γ. Μια καινούργια χρονιά 
ξημερώνει για όλη την αν-
θρωπότητα.
 Ας καλωσορίσουμε λοιπόν τη 
νέα χρονιά και με τις δικές 
μας ευχές προς όλους εσάς 
όπως ΥΓΕΙΑ , ΕΙΡΗΝΗ, ΑΓΑ-
ΠΗ, και ΠΡΟΚΟΠΗ. ΚΑΛΗ 
ΧΡΟΝΙΑ

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ….θέσεις για το 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την ΦΥΣΗ, το ΚΥΝΗΓΙ

Το στοίχημα των δυο κυνηγών...

Γράφει ο  
Κώστας Λύτρας
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Τη Δευτέρα 18 Δεκεμβρί-
ου 2023, στην κατάμεστη 
αίθουσα «ΔΙΩΝΗ»,οι μα-
θητές και οι μαθήτριες της 

β΄ Γυμνασίου με τη συνεργασία 
μαθητών/τριών του Λυκείου του 
Μουσικού Σχολείου Άρτας παρου-
σίασαν το χριστουγεννιάτικο πα-
ραμύθι «Φρικαντέλα, η μάγισσα 
που μισούσε τα κάλαντα» του Ευ-
γένιου Τριβιζά πλαισιωμένο με πα-
ραδοσιακά κάλαντα από διάφορες 
περιοχές της Ελλάδας. 
Την ευθύνη της διδασκαλίας του μουσι-
κού συνόλου και της χορωδίας είχαν η 
κ. Ράνια Ρήγα και ο κ. Ηλίας Λένης, ενώ 
στη διδασκαλία του θεατρικού κειμένου 
συνεργάστηκαν η κ. Άννα Πρέντζα και 
η κ. Ράνια Ρήγα. Στο πλαίσιο της χρι-

στουγεννιάτικης εκδήλωσης πραγμα-
τοποιήθηκε bazaar από τη ΦΛΟΓΑ, το 
Σύλλογο Γονέων Παιδιών με Νεοπλα-
σματικές Ασθένειες, που εδώ και 40 
χρόνια βρίσκεται δίπλα στα παιδιά που 
νοσούν με καρκίνο και στις οικογένειές 
τους, μοιράζεται τους φόβους και τις 
αγωνίες και στηρίζει με κάθε τρόπο τον 
αγώνα τους.

Θερμά συγχαρητήρια στους μαθητές 
και τις μαθήτριες, που μέσα από την 
όμορφη προσπάθειά τους ανέδειξαν το 
πνεύμα των Χριστουγέννων, τη δύνα-
μη της συνεργασίας και την ανιδιοτελή 
προσφορά αγάπης.

Την εκδήλωση τίμησε με την παρουσία 
της η Διευθύντρια Δευτεροβάθμιας Εκ-

παίδευσης Ν. Άρτας, κ. Χαμπηλομάτη 
Παρασκευή, η οποία επεσήμανε το ση-
μαντικό ρόλο του παραμυθιού και της 
μουσικής στην ολοκληρωμένη ανάπτυ-
ξη του ανθρώπου, καθώς και τη συμ-
βολή τους στην ανάδειξη σημαντικών 
αξιών, της αγάπης, της ανιδιοτέλειας, 
της αλληλεγγύης, οι οποίες συνθέτουν 
το μήνυμα των Χριστουγέννων.

Ευχαριστούμε όλους τους μαθητές και 
τις μαθήτριες, τους γονείς και τους 
συμπολίτες μας που τίμησαν με την 
παρουσία τους την εκδήλωση και ενί-
σχυσαν έμπρακτα τη ΦΛΟΓΑ, το Δήμο 
Αρταίων  για την οικονομική στήριξη, 
καθώς και τα έντυπα και ηλεκτρονικά 
μέσα για την προβολή της εκδήλωσης.

«Φρικαντέλα, η μάγισσα που μισούσε τα κάλαντα»
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Στο Διοικητήριο της Πε-
ριφέρειας Ηπείρου 
πραγματοποιήθηκε σή-
μερα η ορκωμοσία του 

Περιφερειάρχη κ. Αλέξανδρου 
Καχριμάνη και των μελών του 
νέου Περιφερειακού Συμβου-
λίου Ηπείρου, το οποίο ανα-
λαμβάνει καθήκοντα από την 
1η Ιανουαρίου.  Την Κυβέρνη-
ση εκπροσώπησε η Υφυπουρ-
γός Εσωτερικών κ. Παρασκευή 
(Βιβή) Χαραλαμπογιάννη.  

Στην τελετή παρέστησαν οι Μη-
τροπολίτες Ιωαννίνων κ. Μάξιμος, 
Νικοπόλεως και Πρεβέζης κ. Χρυ-
σόστομος, Άρτης κ. Καλλίνικος, οι 
βουλευτές κ.κ. Γ. Στύλιος- Ι. Τσί-
μαρης,   ο Πρόεδρος της Ένωσης 
Περιφερειών Ελλάδος, Περιφε-
ρειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας κ. 
Απόστολος Τζιτζικώστας, ο Γενικός 
Γραμματέας της Αποκεντρωμέ-
νης Διοίκησης Ηπείρου- Δυτικής 
Μακεδονίας κ. Σεραφείμ Λιάπης. 
η Πρύτανης του Πανεπιστημίου 
Ιωαννίνων κ. Άννα Μπατιστάτου  
δήμαρχοι, εκπρόσωποι των Στρα-
τιωτικών, Αστυνομικών και Πυρο-
σβεστικών Αρχών και των άλλων 
τοπικών αρχών. 

 Χαιρετισμούς και ευχές στον Πε-
ριφερειάρχη και στους νέους Περι-
φερειακούς Συμβούλους έστειλαν ο 
Πρόεδρος της Βουλής Κ. Τασούλας 
και η Δ΄ Αντιπρόεδρος της Βουλής 
κ. Όλγα Γεροβασίλη.

Μετά την τελετή της  Ορκωμοσίας 
που τέλεσε ο Μητροπολίτης κ. Μά-
ξιμος, ακολούθησε και η ορκωμο-
σία συμβούλων με πολιτικό όρκο. 

Χαιρετισμούς απηύθυναν η Υφυ-
πουργός Εσωτερικών, ο Πρόεδρος 
της ΕΝΠΕ, οι επικεφαλής των πα-
ρατάξεων και ακολούθησε ο Περι-
φερειάρχης κ. Αλέξανδρος Καχρι-
μάνης, ο οποίος καλωσόρισε τους 
νέους περιφερειακούς συμβούλους 
να είναι παραγωγική η παρουσία 
τους στο Περιφερειακό Συμβούλιο. 
 

Ο χαιρετισμός του 
Περιφερειάρχη:

Στο χαιρετισμό του, μεταξύ άλλων, 
ο Περιφερειάρχης κ. Αλέξανδρος 
Καχριμάνης, ανέφερε: 
 
Θέλω να  σας ευχαριστήσω  για την 
τιμητική σας  παρουσία στη σημερι-
νή ορκωμοσία του νέου Περιφερει-
ακού Συμβουλίου. 
Καλωσορίζω τους νέους Περιφερει-
ακούς Συμβούλους και  εύχομαι  η 

ΟΡΚΙΣΤΗΚΕ ΤΟ ΝΕΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΗΠΕΙΡΟΥ 

Γαϊτανίδης Πρόδρομος
Γκαρτζονίκας Ηλίας
Λαζάνης Χαρίλαος
Μητροκώστα Παναγιώτα 
Αρλέτου Αικατερίνη
Γκογκάκη Μαργαρίτα
Παπαρούσης Χριστόδουλος
Γιουγλής Θεόφιλος 
Ιωάννου Στράτος
Δράκος Αναστάσιος
Τσοβίλης Ευάγγελος
Σπυρέλης Μιχαήλ 
Γούσης Χρήστος

ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ
Στέφος Ιωάννης
Αγγέλη Παναγιώτα
Κορωναίος Θεόδωρος
Τσίρκας Μάριος
Δημητριάδης Σάββας
ΗΠΕΙΡΟΣ ΟΛΟΝ
Ζούμπας Στέφανος 
Καράλη Μαρία- Τατιάνα
Παπαχρηστάκης Άλκης
Λιούρης Θεοχάρης
ΟΡΙΖΟΝΤΕΣ ΗΠΕΙΡΟΥ 
Τάτση Μαγδαληνή 
Υφαντής Σπυρίδων 
Βασιλάκης Δημήτριος 
 ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ
Πρέντζας Γεώργιος
Κωτσαντής Κωνσταντίνος
Αλιφτήρας Γεώργιος
Ζέκα – Πάσχου Κωνσταντίνα 
ΦΩΣ
Γεωργόπουλος Λάμπρος
Γεωργόπουλος Μάξιμος 

Περισσότερες πληροφορίες:  
Ξενοπούλου 3 -1ος όροφος,  ΤΚ: 47100, Άρτα, τηλ: 2681024245

μετώπιση κάθε προβλήματος που 
μπορεί να προκύπτει.  
Σταθερή επιδίωξή μας η  υλοποίη-
ση του σχεδιασμού μας για υποδο-
μές που χρειάζονται για να πάει η 
Ήπειρος μπροστά.  Για δράσεις που 
θα ανακουφίζουν ευάλωτους συ-
μπολίτες μας, που θα συνδράμουν 
τις επιχειρήσεις για τη δημιουργία 
νέων θέσεων εργασίας.
Οι στόχοι αυτοί, έστω και με δια-
φορετικές προσεγγίσεις, είναι κοι-
νοί και τους οποίους καλούμαστε 
όλοι να τους υπηρετήσουμε από τη 
θέση που μας έταξε ο Ηπειρωτικός 
λαός. 
Σας ευχαριστώ, χρόνια πολλά, καλή 
χρονιά και καλή αυτοδιοικητική πε-
ρίοδο. 

Η ΣΥΝΘΕΣΗ ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ-
ΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ: ΑΞΙΟΒΙΩ-
ΤΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΗΠΕΊΡΟΥ

Ψαθάς Βασίλειος
Σίμου- Τάσιου Αναστασία
Σπύρου Νικόλαος
Κατέρης Ιωάννης
Πιτούλης Θωμάς, 
Παπαγρηγορίου Νικόλαος 
Γκαμπρέλας Δημήτριος
Μπραϊμη- Μπότση Σταυρούλα
Νάκου- Δασούλα Αγνή
Σιαράβας Κωνσταντίνος
Γοργόλης Βασίλειος 
Τσιάρα Σταυρούλα
Περιστέρη Ελένη
Κίτσιος Κωνσταντίνος

θητεία τους να είναι παραγωγική 
προς όφελος των πολιτών και της 
Ηπείρου. 
Θέλω να ευχαριστήσω ιδιαίτερα 
τους περιφερειακούς συμβούλους 
του απερχόμενου Περιφερειακού 
Συμβουλίου για τη συνεργασία που 
είχαμε όλα αυτά τα χρόνια.
 Η  αυτοδιοικητική περίοδος  που 
ολοκληρώνεται σήμερα ήταν μια 
δύσκολη περίοδος.   Στη διαδρο-
μή της υπήρξαν απρόοπτες και μη 
προβλέψιμες εξελίξεις σε παγκό-
σμια επίπεδο, οι οποίες επηρέασαν 
σε πολύ μεγάλο βαθμό και τη λει-
τουργία της Περιφέρειας και του 
Περιφερειακού Συμβουλίου.
Παρά ταύτα και παρά τις όποιες δι-
αφωνίες η Περιφέρεια Ηπείρου στο 
σύνολό της- με τη συνδρομή των 
εργαζομένων της- στάθηκε «όρθια» 
και ανταποκρίθηκε στις ανάγκες και 
στις προκλήσεις που αντιμετώπισε.  
Αρκετές από τις δυσκολίες και τις 
αντιξοότητες παραμένουν, όμως 
πιστεύουμε ότι η νέα αυτοδιοικητι-
κή περίοδος ξεκινά με καλύτερους 
οιωνούς.  
Αυτό μας κάνει αισιόδοξους ότι με 
τη συνεργασία όλων, με επιμονή, 
υπομονή και σκληρή καθημερινή 
δουλειά,  θα προχωρήσουμε  μπρο-
στά σε όλους τους τομείς που ανή-
κουν στις θεσμικές αρμοδιότητες 
της Περιφέρειας. Παράλληλα θα πι-
έζουμε συνεχώς και θα αναζητούμε 
λύσεις και για  γενικότερα ζητήματα 
που αφορούν την Ήπειρο.  
Για μας  προτεραιότητα είναι η δι-
ευκόλυνση της καθημερινότητας 
των πολιτών.  Μέριμνά μας  είναι 
η άμεση και αποτελεσματική αντι-
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Αθλητικό υλικό 
στα Δημοτικά, 
Γυμνάσια και 
Λύκεια του Δή-

μου Αρταίων διανεμήθη-
κε, μετά από ενέργειες 
της Δημοτικής Αρχής.

Η διανομή κάλυψε το σύνολο των 
αιτημάτων των σχολείων και κυ-
ρίως των μαθητών και αφορούσε 
μπάλες ποδοσφαίρου, μπάσκετ, 
βόλεϊ και χάντμπολ.
Ο κ. Τσιρογιάννης συνομιλώντας 
με το εκπαιδευτικό προσωπικό των 
σχολείων τόνισε χαρακτηριστικά 
«Ένας κύκλος δημιουργίας για το 
καλό της Άρτας κλείνει σιγά σιγά 
και κοιτώντας πίσω νιώθεις υπε-
ρηφάνεια για τις υποδομές που 
άλλαξαν τα δεδομένα. Τα σχολεία 
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Αθλητικό υλικό σε όλα τα σχολεία 
του Δήμου Αρταίων

Τετάρτη 13 Δεκεμβρίου 2023
Κουιντέτο από το Μπαρόκ στον 
Κλασσικισμό
ΑΔΑΕ ΟΤΑ - Δήμος Αρταίων - Δη-
μοτικό Ωδείο
Αίθουσα «Διώνη»
Ώρα: 20.00
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
Δημιουργική ανάγνωση για μαθη-
τές 1ης και 2ας δημοτικού
Σύλλογος «Φίλοι του Βιβλίου»
Δημοτική Βιβλιοθήκη
Ώρα: 11.00 - 12.30
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
Το δικό μας ακορντεόν
Δημοτικο Ωδείο
Δημοτική Πινακοθήκη «Γιάννης 
Μόραλης»
Ώρα: 12.00
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
Ρυθμική, Αισθητική Ομαδική και 
Ακροβατική Γυμναστική
Α.Σ. ΠΥΡΡΟΣ ΑΡΤΑΣ
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 12.00 - 13.30
Σάββατο 16 Δεκεμβρίου 2023
«Ο Καρυοθραύστης»: μουσικοχο-
ρευτική παράσταση»
Δημοτικο Ωδείο
Αίθουσα «Διώνη»
Ώρα: 18.30
Κυριακή 17 Δεκεμβρίου 2023
Μοντέρνος χορός - hip hop
Arta Dance Academy
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 12.30
Κυριακή 17 Δεκεμβρίου 2023
Ιστορικές αναζητήσεις
Σύλλογος «Φίλοι του Βιβλίου»
Δημοτική Βιβλιοθήκη
Ώρα: 18.30
Κυριακή 17 Δεκεμβρίου 2023
«Αθώος ή ένοχος»: παιδική θεατρι-
κή παράσταση»
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς» - 
Δήμος Αρταίων»
Αίθουσα Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 19.30
Δευτέρα 18 Δεκεμβρίου 2023
Χριστούγεννα στη βιβλιοθήκη
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Βιβλιοθήκη Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 10.00 - 13.00
Δευτέρα 18 Δεκεμβρίου 2023
Παιχνίδια με την κλόουν HOPE 
HOPE, τη Ζωγραφούλα και την μα-
σκότ τους
Δήμος Αρταίων
Πλατεία Σκουφά
Ώρα: 10.00 - 12.00

Δευτέρα 18 Δεκεμβρίου 2023
Φρικαντέλα - Η μάγισσα που μισού-
σε τα κάλαντα (Τριβιζάς)
Μουσικό Σχολείο Άρτας - ΑΔΑΕ 
ΟΤΑ - Δήμος Αρταίων
Αίθουσα «Διώνη»
Ώρα: 19.30
Τρίτη 19 Δεκεμβρίου 2023
Χριστούγεννα στη βιβλιοθήκη
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Βιβλιοθήκη Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 10.00 - 13.00
Τρίτη 19 Δεκεμβρίου 2023
Παιχνίδια με την κλόουν HOPE 
HOPE, τη Ζωγραφούλα και την μα-
σκότ τους
Δήμος Αρταίων
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 10.00 - 12.00
Τρίτη 19 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημοτικές Ενότητες
Ώρα: 09.00 - 13.00
Τετάρτη 20 Δεκεμβρίου 2023
Χριστούγεννα στη βιβλιοθήκη
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Βιβλιοθήκη Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 10.00 - 13.00
Τετάρτη 20 Δεκεμβρίου 2023
Παιχνίδια με την κλόουν HOPE 
HOPE, τη Ζωγραφούλα και την μα-
σκότ τους
Δήμος Αρταίων
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 10.00 - 12.00
Τετάρτη 20 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημοτικές Ενότητες
Ώρα: 09.00 - 13.00
Πέμπτη 21 Δεκεμβρίου 2023
Χριστούγεννα στη βιβλιοθήκη
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Βιβλιοθήκη Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 10.00 - 13.00
Πέμπτη 21 Δεκεμβρίου 2023
Παιχνίδια με την κλόουν HOPE 
HOPE, τη Ζωγραφούλα και την μα-
σκότ τους
Δήμος Αρταίων
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 10.00 - 12.00
Πέμπτη 21 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Άνω πόλη
Ώρα: 09.00 - 13.00
Παρασκευή 22 Δεκεμβρίου 
2023

μας είναι πλέον σύγχρονα, με υπο-
δομές, όπως ακριβώς αξίζει στους 
μαθητές μας. Αυτά μένουν και η 
αγάπη που εισπράττεις με ή χωρίς 
αξιώματα.

Ένας κύκλος που κλείνει με αθλητι-
κά δώρα και εκατέρωθεν ευχαριστί-
ες στα σχολεία για το επίπεδο της 
συνεργασίας μας».
Ενώ από την πλευρά του ο Αντι-
δήμαρχος Παιδείας και Αθλητισμού 
Δημήτρης Σφήκας πρόσθεσε: «Τα 
σχολεία και ο αθλητισμός αποτε-
λούσαν διαρκή προτεραιότητα του 
Δήμου μας και το δείχνουμε έμπρα-
κτα, μέσα από τα έργα και τις δρά-
σεις που έχουν αποδέκτες τα παιδιά 
μας, τους νέους και τις νέες της πό-
λης μας».

Χριστούγεννα στη βιβλιοθήκη
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Βιβλιοθήκη Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα: 10.00 - 13.00
Παρασκευή 22 Δεκεμβρίου 
2023
Παιχνίδια με την κλόουν HOPE 
HOPE, τη Ζωγραφούλα και την μα-
σκότ τους
Δήμος Αρταίων
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 10.00 - 12.00
Παρασκευή 22 Δεκεμβρίου 
2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Τρίγωνο
Ώρα: 09.00 - 13.00
Σάββατο 23 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Κέντρο πόλης
Ώρα: 09.00 - 13.00
Σάββατο 23 Δεκεμβρίου 2023
Σύγχρονος χορός
Armonia
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 11.45
Σάββατο 23 Δεκεμβρίου 2023
Σύγχρονος χορός
Gym G
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 12.45
Κυριακή 24 Δεκεμβρίου 2023
Συναυλία jazz Xmas
Δήμος Αρταίων
πλατεία Εθνικής Αντίστασης
Ώρα: 11.00

Κυριακή 24 Δεκεμβρίου 2023
Latin dance
Σχολή χορού Duende
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 12.30
Κυριακή 24 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημαρχείο - πεζόδρομος Σκουφά
Ώρα: 09.00 - 13.00
Τρίτη 26 Δεκεμβρίου 2023
Περίπατος στη Βυζαντινή Άρτα
Δήμος Αρταίων -Δημήτρης Γιαν-
νούλης
Ώρα: 11.00
Τρίτη 26 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημοτικές Ενότητες
Ώρα: 09.00 - 13.00
Τετάρτη 27 Δεκεμβρίου 2023
Χριστουγεννιάτικα κάλαντα
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημοτικές Ενότητες
Ώρα: 09.00 - 13.00
Πέμπτη 28 Δεκεμβρίου 2023
Κάλαντα πρωτοχρονιάς
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
’νω πόλη
Ώρα: 09.00 - 13.00
Πέμπτη 28 Δεκεμβρίου 2023
Παιδική θεατρική παράσταση «ο 
Σκρουτζ και το πνεύμα των εορ-
τών»
Δήμος Αρταίων - παιδική σκηνή Γ. 
Χριστόπουλου
Αίθουσα Συλλόγου «Σκουφάς»
Ώρα:

Πέμπτη 28 Δεκεμβρίου 2023
Street scale model workshop
Λέσχη Μοντελιστών Άρτας
Καραϊσκάκη & Πριοβόλου (Παλιά 
Ψαροπλιά)
Ώρα: 18.00
Παρασκευή 29 Δεκεμβρίου 
2023
Περίπατος στα αρχοντικά της Άρ-
τας
Δήμος Αρταίων
Ώρα: 11.00
Παρασκευή 29 Δεκεμβρίου 
2023
Κάλαντα πρωτοχρονιάς
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Τρίγωνο
Ώρα: 09.00 - 13.00
Σάββατο 30 Δεκεμβρίου 2023
Κάλαντα πρωτοχρονιάς
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Κέντρο πόλης
Ώρα: 09.00 - 13.00
Σάββατο 30 Δεκεμβρίου 2023
Συναυλία jazz Xmas
Δήμος Αρταίων
πλατεία Εθνικής Αντίστασης
Ώρα: 11.00
Σάββατο 30 Δεκεμβρίου 2023
Μάγος Καπελάς
ΑΔΑΕ ΟΤΑ - Δήμος Αρταίων
πλατεία Σκουφά
Ώρα: 11.30
Κυριακή 31 Δεκεμβρίου 2023
Κάλαντα πρωτοχρονιάς
Μ/Φ Σύλλογος Άρτης «Σκουφάς»
Δημαρχείο - πεζόδρομος Σκουφά
Ώρα: 09.00 - 13.00

Πρόγραμμα Χριστουγεννιάτικων εκδηλώσεων 2023

Χρ. Τσιρογιάννης: «Τα σχολεία μας είναι πλέον σύγχρονα, με υποδομές, όπως ακριβώς 
αξίζει στους μαθητές μας. Αυτά μένουν και η αγάπη που εισπράττεις με ή χωρίς αξιώματα».
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«Το έργο έχει 
μια ξεχω-
ριστή θέση 

στην καρδιά και το μυαλό 
μου. Είναι ένα έργο σταθ-
μός για όλο το Νομό, για 
κάθε γονιό μας που πι-
στεύει ότι δεν πρέπει να 
υπάρχουν μαθητές πρώ-
της και δεύτερης κατηγο-
ρίας και τελικά είναι ένα 
έργο σταθμός για κάθε 
συμπολίτη μας που αι-
σθάνεται περήφανος για 
το επίπεδο υπηρεσιών 
της Άρτας»

Με κάθε επισημότητα πραγ-
ματοποιήθηκαν τα εγκαίνια 
του 1ου Ειδικού Δημοτικού 
Σχολείου και 1ου Ειδικού 
Νηπιαγωγείου Άρτας στο 
Γλυκόριζο  Άρτας σήμερα το 
πρωί, όπου τα παιδιά ξέσπα-
σαν σε χειροκροτήματα από 
τον ενθουσιασμό τους και 
γέμισαν με χαμόγελα το προ-
αύλιο χώρο των σχολείων.

Τα εγκαίνια τέλεσαν ο Δή-
μαρχος  Αρταίων Χρήστος 
Τσιρογιάννης και η Υφυ-
πουργός Κοινωνικής Συνο-
χής και Οικογένειας Μαρία 
Κεφάλα, ενώ τον αγιασμό 
τέλεσε ο Πανοσιολογιώτατος 
Αρχιμανδρίτης Νεκτάριος. 
Στην τελετή του εγκαινίων 
παρευρέθηκε ο Βουλευτής 
ΝΔ Άρτας Γιώργος Στύλιος, 
ο Αντιδήμαρχος Παιδείας 
Δημήτρης Σφήκας, ο Αντι-
δήμαρχος Τεχνικών Έργων 
Σωτήρης Χρηστούλης, ο 
Αντιδήμαρχος Πρασίνου Πα-
ντελής Κωλέτσος, Δημοτικοί 
και Τοπικοί Σύμβουλοι, η  
Περιφερειακή Διευθύντρια 
Πρωτοβάθμιας και Δευτε-
ροβάθμιας Εκπαίδευσης 
Ηπείρου Μαρίνα Μπέσση, η 
Διευθύντρια Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Άρτας Κλεοπά-
τρα Βασιλείου, ο Αστυνομι-
κός Διευθυντής Άρτας Βασί-
λης Λαγός, η Αντιπρόεδρος 
του Δικηγορικού Συλλόγου 
Άρτας Ελευθερία Φακίτσα, 
η Γενική Γραμματέας του 
Δήμου Αρταίων Εύη Βασιλά-
κη, η Διευθύντρια Τεχνικών 
Υπηρεσιών Σοφία Γρύλλια,  
Σύμβουλοι Εκπαίδευσης, Δι-
ευθυντές Δημοτικών και Νη-
πιαγωγείων, μαθητές, γονείς 
και κάτοικοι του Γλυκορίζου.

Στη συνέχεια, περιηγήθηκαν 
στο Ειδικό Σχολείο, διαπι-
στώνοντας τον άρτιο σχε-
διασμό του κτιρίου, τους 
πολλούς και εξειδικευμένους 
χώρους που διαθέτει. Ο 
Δήμαρχος Χρήστος Τσιρο-
γιάννης κατά τον σύντομο 
χαιρετισμό του δήλωσε « Η 
χαρά μου είναι μεγάλη γιατί 
αυτές οι σχολικές μονάδες 
έρχονται να καλύψουν ένα 
κενό όχι μόνο στον Δήμο 

Εγκαίνια για το 1ο Ειδικό Δημοτικό Σχολείο 
και 1ο Ειδικό Νηπιαγωγείο Άρτας

λειτουργία του υπερσύγχρο-
νου κτιρίου, μέσω των δυ-
νατοτήτων που παρέχει, θα 
συμβάλλει στη βελτίωση της 
εκπαίδευσης των μαθητών 
της πρωτοβάθμιας εκπαίδευ-
σης, που χρήζουν ανάγκης 
φοίτησης σε ειδικό πλαίσιο 
εκπαίδευσης».

Χρ. Τσιρογιάννης: «Δώ-
σαμε αγώνα, μαζί με τους 
εκπαιδευτικούς και τις 
υπηρεσίες μας, ώστε να 
παραδώσουμε στα παιδιά 
ένα σχολείο που να αξίζει 
στα όνειρά τους».

Ενώ σε άλλο σημείο της 
ομιλίας του ο Χρήστος Τσι-
ρογιάννης δεν έκρυψε την 
συγκίνηση του αναφέροντας 
« Επιτρέψτέ μου να πω, ότι 
αυτό το έργο έχει μια ξεχω-
ριστή θέση στην καρδιά και 
το μυαλό μου. Είναι ένα έργο 
σταθμό, ένα σχολείο κόσμη-
μα για όλη την Ήπειρο, για 
κάθε γονιό μας που πιστεύει 
ότι δεν πρέπει να υπάρχουν 
μαθητές πρώτης και δεύτε-
ρης κατηγορίας και τελικά 
είναι ένα έργο σταθμός για 
κάθε συμπολίτη μας που 
αισθάνεται περήφανος για 
το επίπεδο υπηρεσιών της 
Άρτας. Τα σημερινά εγκαί-
νια συμβολίζουν την πίστη 
της δημοτικής μας αρχής για 
ένα κοινωνικό συμβόλαιο με 
τα παιδιά, τους γονείς, τους 
εκπαιδευτικούς και όλους 
όσους υπηρετούν την προ-
σπάθεια για ισότιμη πρό-
σβαση. Πιστεύω πως και η 
παρουσία της Υφυπουργού, 
υπογραμμίζει αυτή τη διά-
σταση με το καλύτερο τρό-
πο».Τέλος από την πλευρά 
της η Υφυπουργός Κοινωνι-
κής Συνοχής και Οικογένειας 
Μαρία Κεφάλα  πρόσθεσε: « 
Κάθε σχολείο που γίνεται εί-
ναι σημαντικό για την κοινω-
νία,  είναι σημαντικό για την 
πολιτεία είναι σημαντικό για 
τις επόμενες γενιές όταν δε 
πρόκειται για ειδικό σχολείο 
και για άτομα με αναπηρία, 
το μήνυμα είναι ακόμα πιο 
ξεχωριστό και αυτό σηματο-
δοτηθεί και η δική μου πα-
ρουσία εδώ μεταφέροντας 
και της ευχές της Υπουργού 
Κοινωνικής Συνοχής και Οι-
κογένειας της Σοφίας Ζαχα-
ράκη. Αξίζουν πραγματικά 
συγχαρητήρια στον κ. Τσι-
ρογιάννη που κατάφερε να 
ολοκληρώσει ένα τόσο μεγά-
λο και σπουδαίο έργο με εκ-
πληκτικές εγκαταστάσεις. Η 
Κυβέρνηση Μητσοτάκη δίνει 
ιδιαίτερη βαρύτητα σε αυτές 
τις υποδομές και ιδιαίτερα, 
όταν πρόκειται για την ενδυ-
νάμωση και την στήριξη των 
ατόμων με αναπηρία.

Άρτας, αλλά σ’ ολόκληρο το 
Νομό μας. Παρά τις δημοσιο-
νομικές και γραφειοκρατικές 
δυσκολίες που προέκυψαν, 
καταβάλλαμε κάθε δυνατή 
προσπάθεια, ώστε να ολο-
κληρωθεί το έργο.

Είναι το επιστέγασμα μιας 
αποφασιστικής προσπάθει-

ας που κάναμε όλα αυτά τα 
χρόνια, σε συνεργασία με 
την γονεϊκή και εκπαιδευτι-
κή κοινότητα, ώστε να προ-
σφέρουμε σε όλους τους 
μαθητές ίσες ευκαιρίες στην 
εκπαίδευσή τους. Οι προ-
σπάθειες μας είχαν στόχο να 
ανατραπούν βαθμιαία οι ανι-
σότητες και να εξασφαλιστεί 

η ισότιμη πρόσβαση όλων 
των μαθητών στην εκπαί-
δευση».

Αναφερόμενος στις προδια-
γραφές του σχολείου τόνι-
σε «Είναι σχολικές μονάδες 
που πληρούν όλες τις προ-
διαγραφές. Βρισκόμαστε σε 
έναν χώρο πλήρως λειτουρ-

γικό και προσαρμοσμένο 
στις ανάγκες των παιδιών 
που φιλοξενεί. Το σχολείο 
αυτό, αποτελεί, πραγματικά, 
πρότυπο για τη δημιουργία 
των επόμενων σχολείων. 
Διαθέτει έναν εξαιρετικό 
σχεδιασμό και μια φιλοσο-
φία επικεντρωμένη στη λει-
τουργικότητα των χώρων. Η 

Συμβολικής σημασίας η παρουσία της Υφυπουργού στα εγκαίνια. 
Χρ. Τσιρογιάννης «Τα σημερινά εγκαίνια συμβολίζουν την πίστη της δημοτικής μας αρχής για ένα 

κοινωνικό συμβόλαιο με τα παιδιά, τους γονείς, τους εκπαιδευτικούς και όλους όσους υπηρετούν την 
προσπάθεια για ισότιμη πρόσβαση».

Τις διαδικασίες για να πραγ-
ματοποιηθεί ακόμη ένα νέο 
έργο και συγκεκριμένα αντι-

πλημμυρικό για την περιοχή της 
Γραμμενίτσας ξεκίνησε η Δημο-
τική αρχή αφού στο στάδιο των 
υπογράφων με τον ανάδοχο «Κ. 
ΣΤΑΜΟΣ ΚΑΙ ΣΙΑ ΓΡΑΦΕΙΟ ΜΕΛΕ-
ΤΩΝ Ε.Ε. – ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ» 
που έχει προκύψει ύστερα από δι-
αγωνιστική διαδικασία βρίσκεται η 
οριστική μελέτη οριοθέτησης και 
έργων διευθέτησης ρέματος Πα-
λαιομαύρας Δήμου Αρταίων.  

Μέρος της χρηματοδότησης είναι μέσα 
από το πρόγραμμα «Αντώνης Τρίτσης» 
και δημοτικούς πόρους με προϋπολογι-
σμό περίπου 600.000 περίπου.

Το έργο αφορά τον σχεδιασμό σε επί-
πεδο οριστικής μελέτης των απαιτούμε-
νων έργων οριοθέτησης και διευθέτη-
σης του ρέματος Παλαιομαύρας, εντός 
κατοικημένων περιοχών, σε μήκος 200 
μ., διευθέτηση – οριοθέτηση, εκτός κα-
τοικημένων περιοχών, σε μήκος 4.140 
μ.

Το ρέμα εκβάλλει στον ποταμό Άρα-
χθο και διέρχεται μέσα από τον οικισμό 
Γραμμενίτσας, το δε μήκος αυτού προς 
οριοθέτηση και διευθέτηση ανέρχεται 
σε περίπου 4,34 χλμ. από τη συμβο-
λή του με το ρέμα Μουζιανίτη, 350 μ. 
κατάντη του τεχνικού της Ιονίας οδού, 
έως τη διασταύρωσή του με την οδό 
προς Γρίμποβο, 750 μ. ανάντη της συμ-
βολής αυτής με την Επαρχιακή οδό Άρ-
τας – Ιωαννίνων.

Τέλος, η χρηματοδότηση του έρ-
γου θα γίνει μέσα από το νέο ΕΣΠΑ.

Αντιπλημμυρικά έργα στο Ρέμα 
Παλιομαύρας Γραμμενίτσας. 
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Αν αρχίσω και 
βάζω ότι βλέπω 
στα site αλλά 
και στην καθη-

μερινότητά μου ίσως δεν 
έχω τελειωμό. Μπορεί με-
ρικά να σας κουράσουν, 
άλλα να πείτε δεν με εν-
διαφέρουν και άλλα να 
βγάλετε μερικοί τον κακό 
σας εαυτό. Εμένα αυτά 
μου κάνανε εντύπωση 
και θα τα γράψω.
   Ξεκινώ με το περπάτημα 
των γυναικών στον δρόμο 
και το κοίταγμα στο κινητό. 
Σχεδόν όλες. Και μέσα στο 
αυτοκίνητο σαν συνοδηγοί 
αλλά και οδηγοί. Πως τα κα-
ταφέρνουν με προβληματί-
ζει. Μου έδωσε την αφορμή 
σήμερα να τα γράψω όταν 
περνώντας πίσω από το σπί-
τι μου στην πλατεία είδα μια 
ομάδα μαθητών – κοπανα-
τζήδες να κάθονται στα πα-
γκάκια και να βλέπουν όλοι 
τους τα κινητά και να μην μι-
λούν. Παναγία μου λέω. Πάει 
η εποχή που κάναμε κοπάνα  
και τελειωνόμασταν  στο 
μπιλιάρδο λέω μέσα μου.  
Αυτά δεν είναι καλά πράγ-
ματα μονολογούσα για ώρα 
όπως περπατούσα.
 
    

Αλλάζω θέμα μιας και γυρνώ-
ντας στο γραφείο βλέπω δυο 
γεγονότα που με τάραξαν. 
Μια παράσυρση κοπελιάς 
από αυτοκίνητο αστυνομικό. 
Μου προκάλεσε εντύπωση 
ότι ο αστυνομικός έκανε τον 
μαλάκα μέχρι να ομολογήσει. 
Στην αρχή το έπαιζε αυτό-
πτης μάρτυρας. Λέω αυτοί 
περνάνε εκπαίδευση και αυ-
τός αντί αντρίκια να πάρει 
την ευθύνη το έπαιζε…
   Μόλις πέρασε το αδέσπο-
το της Κατσιμήτρου. Συνο-
δεύει τα παιδιά το πρωί στο 
σχολείο αυτό και άλλα δύο. 
Μόλις τα βλέπει ο Έλβις μου 
ξεσηκώνουν την γειτονιά. 
Εντελώς άκακα για μένα που 
ζω με σκυλί χρόνια πολλά. 
Πριν είχα Χάσκη. Στα site 

αυτές τις μέρες πόλεμος με 
τα αδέσποτα αλλά και γενικά 
με τα σκυλιά. Δεν ήταν μόνο 
η χειρότερη των περιπτώσε-
ων που ζήσαμε αλλά γενικά 
υπήρχε πολύ κουβέντα αυτές 
τις μέρες. 
Ξεκινώ με την κατασπάραξη 
της γυναίκας. Με συγκλόνισε. 
Με έκανε να λαλήσω άγρια 
για τέτοια επικίνδυνα σκυλιά 
και αδιάφορους ανθρώπους. 
Τι να μου κάνει ο νόμος και 
η φυλακή. Θα γυρίσει πίσω η 
γυναίκα. Θα καλημερίσει τα 
παιδιά της θα ξανανοίξει την 
πόρτα της δουλειάς της. ΟΧΙ.  
Τώρα θα γυρίσω λίγο και 
ας με βρίσουν μερικοί. Δεν 
άκουσαν τα παιδιά τα γαυγί-
σματα 3 σκυλιών τις φωνές 
της μάνας τους που σίγουρα 
έβγαζε. Τι στον διάολο κάνα-
νε στο σπίτι. Με τα ακουστι-
κά και τα κινητά παίζανε. Δεν 
προχωρώ. 
   Πάμε στον βασανιστικό 
θάνατο του σκυλιού του 
ΟΛΙΒΕΡ. Πάνε να τα κου-
κουλώσουν. Μόνο ντροπή. 
Αν αυτός ο αγροίκος που το 
έκανε σκοτώσει για ‘’το έτσι 
θέλω’’ την γυναίκα του ή τα 
παιδιά τότε να δούμε τι θα 
λέμε σαν κοινωνία. Ότι για 

τον άλλο με τις δυο ταυτότη-
τες  που πριν 15 μέρες σκό-
τωσε την φίλη του και είπε 
‘’ μια λιγότερη’’ έτσι απλά. Ε 
και αυτός και στην φυλακή 
βρωμιά θα είναι.
Εμείς μούγκα αν και μερικοί 
σε σχόλια την σχολάσανε 
στα λόγια την θανούσα. Βγά-
λανε φαρμάκι όπως και στον 
Όλιβερ. Δεν πειράζει υπάρ-
χουν έξω τομάρια με ρούχα 
και τσιγάρο στο χέρι που τα 
ξέρουν όλα. Ευτυχώς έναν 
που ξέρω δεν έχει οικογέ-
νεια. Λίγο το κακό. 
   Μετά πάω στις αυτοκτο-
νίες νέων παιδιών. Τι γίνεται 
γαμώτο. Στα σπίτια δεν μι-
λάνε καθόλου. Τι γίνεται τα 
ξέρουν οι γονείς και κάνουν 
τον μαλάκα. Το είδαμε και 

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Οι μέρες περνάνε 
γεμάτες γεγονότα...

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!

στο παιδί που με φωτοβο-
λίδα σακάτεψε τον αστυνο-
μικό. Μας περιγράφουν οι 
γονείς ότι με την πορτοκα-
λάδα ζουν και μεγαλώνουν. 
ΝΑΙ αλλά η πορτοκαλάδα  
τα κάνει ισχυρά και πετάνε 
με δύναμη την φωτοβολί-
δα. Φίλος μου είπε πρέπει να 
ήξερε και από άλλες φορές 
την σωστή χρήση της. Σας 
λέω είναι ειδικός. Καλά αυ-
τοί που κάνουν τα αθλητικά 
ντράβαλα πρέπει όσο ψηλά 
και να είναι να πάνε φυλακή. 
Καταστρέφουν τα αθλήματα 
και φοβίζουν την καθημερι-
νότητα στις μεγάλες πόλεις. 
Χώστε τους μέσα εδώ και 
τώρα. Γυρνώ στην αυτοκτο-
νία νέου στην ταράτσα και 
δίπλα του το δίκαννο. Καλά 
δεν άκουσε κανείς εκεί τι 
έγινε. Μετά από το συμβάν 
τίποτε. Μάλλον φοβάτε ο κό-

σμος στην Αθήνα. 
 
   Βόλος: Από ψυχολόγο θα 
εξεταστεί ο 7χρονος που 
έπεσε θύμα bullying – «Δεν 
είναι η πρώτη φορά» είπε 
το παιδί. Η δασκάλα στο 
σχολείο είπε μην το κάνετε 
θέμα. Της αστράφτεις μία… 
Τι όλα να τα καλύπτουν. 
Αμάν πια. Μόλις μπαίνει μα-
θητής στο φροντιστήριο. Τι 
έχουμε φίλε του λέω. Την 
έκανα 3 είμασταν και φύγα-
με. Να αφήσω την τσάντα 
να πάω βόλτα. Τον κοιτούσα 
σαν βλάκας. Ξεκινάνε νωρίς 
λέω τις Χριστουγεννιάτικες 
διακοπές. Μπάχαλο μεγάλο. 
Η εκπαίδευση θέλει να αυ-
στηρούς ελέγχους. ΔΕΝ πάει 
άλλο. 
    Κάθε λίγο που γράφω 
γυρνώ και διαβάζω τα mail 
που έρχονται και τα νέα 

στον υπολογιστή. Πω πω 
δεν μπορείτε να φανταστείτε 
γκρίνια αλλά και θάνατοι που 
περιγράφουν τα site. Δεν θα 
μπω στην βόμβα που βάλα-
νε δεύτερη φορά στην ίδια 
επιχείρηση. Περιγράφουν ότι 
ακούστηκε σε όλο το λεκα-
νοπέδιο. Να ξανακοιμήθηκαν 
άραγε μετά οι γείτονες. 
    «Ένα λάθος έκανε το παι-
δί, να το κρεμάσουμε;;» Τα 
λόγια του γονιού που σακά-
τεψε τον αστυνομικό. Αυτόν 
που δεν θα επανέρθει στην 
κανονικότητα ποτέ. Οι γο-
νείς του άλαλοι και χωρίς να 
προκαλούν. Τα άτομα αυτά 
δείχνει την ποιότητα η οικο-
γένεια. Τι άλλο να πιες. Χα-
λιέμαι σταματάω εδώ. 
-Ηράκλειο: έσπασε την πόρ-
τα της πρώην και την απεί-
λησε. Το δικαστήριο είχε 
βγάλει περιοριστικά μέτρα.

-Πυροσβέστης βρέθηκε νε-
κρός στο σπίτι. Τον ψάχνανε 
από την δουλεία του.
-Οι βόμβες στους πολέμους 
που μας απασχολούν συνεχί-
ζουν να πέφτουν και ότι πιο 
χειρότερο…οι αγνοούμενες 
γυναίκες στον πόλεμο με την 
Χαμάς και το Ισραήλ βρέθη-
καν νεκρές. Γιατί;;;
Τι άλλο να σας περιγράψω. 
Τα αυτοκίνητα στην Κατσι-
μήτρου γιατί τρέχουν σαν να 
είναι σε περιφερειακή οδό. 
Δεν βλέπουν ότι είναι σε 
κατοικημένη περιοχή. ΑΜΑΝ 
πια αδιαφορία ρε Έλληνα. 
   Πάντως είδα και ένα θε-
τικό. Αυξάνουν οι συντάξεις. 
ΚΑΛΟΟΟ…
ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ



Η εορταστική πε-
ρίοδος του Δω-
δ ε κ α η μ έ ρ ο υ 
βρίθει εθίμων, 

διαχρονικά και τοπικά. 
Το ίδιο ισχύει και για την 
αντίστοιχη μεσαιωνική 
περίοδο. Ορισμένα μά-
λιστα εξ αυτών αποτε-
λούσαν τροποποιημένα 
παγανιστικά έθιμα, ενώ 
αρκετά έχουν φτάσει έως 
τις μέρες μας, σπανίως 
αυτούσια και συνηθέστε-
ρα παραλλαγμένα. 
Πιο συγκεκριμένα, στη με-
σαιωνική Βαρκελώνη, κυρι-
αρχούσε το χριστουγεννιά-
τικο έθιμο της τελετής του 
παγωνιού. Την ημέρα των 
Χριστουγέννων, ο βασιλιάς 
έπαιρνε, τοποθετημένο μέσα 
σε μία χρυσή πιατέλα,  ένα 
ψητό παγώνι, το οποίο θεω-
ρούνταν ένα από τα πιο σπά-
νια φαγητά και το μετέφερε 
στην τραπεζαρία, συνοδευ-
όμενος από ένα πλήθος από 
ευγενείς, υπηρέτες και σω-
ματοφύλακες. Εκεί, τον περί-
μενε η βασίλισσα. Ο βασιλιάς 
της προσέφερε το παγώνι για 
να το μοιράσει σε όλους τους 
παρευρισκόμενους. Όσοι δέ-
χονταν την εξαιρετική αυτή 
τιμή, ήταν υποχρεωμένοι να 
ορκιστούν, δημόσια, ότι θα 
προσπαθήσουν να ανδραγα-
θήσουν στον πόλεμο ή στις 
ταυρομαχίες.
Στη συνέχεια, στη μεσαιωνι-
κή Βενετία, ο Δόγης, μαζί με 
τον λαό, πήγαιναν, τη νύχτα 
των Χριστουγέννων, στο 
νησάκι του Αγίου Γεωργίου 
για να προσκυνήσουν το λεί-
ψανο του Αγίου Στεφάνου. 
Στην παραλία του νησιού, 
περίμεναν τον Δόγη οι αρχό-
ντισσες, ντυμένες στα μαύρα 
και στολισμένες με κοσμήμα-
τα, προκειμένου να τον υπο-
δεχτούν και να τον συνοδέ-
ψουν μέχρι τον ναό. Μετά το 
τέλος της λειτουργίας, όλη 
η λαμπρή συνοδεία έμπαινε 
στις γόνδολες και ξαναγύρι-
ζαν στην πλατεία του Αγίου 
Μάρκου, όπου άρχιζε μεγάλο 
γλέντι μέχρι το πρωί.

Χριστουγεννιάτικα μεσαιωνικά 
έθιμα της Ευρώπης

Αντίστοιχα, στη μεσαιωνι-
κή Αγγλία, το Δωδεκαήμερο 
ήταν ένα διάστημα συνεχών 
γλεντιών, που κορυφώνο-
νταν κατά τη Δωδέκατη Νύ-
χτα, το παραδοσιακό τέλος 
της εποχής των Χριστουγέν-
νων. Μάλιστα, η συγκεκριμέ-
νη νύχτα περιγράφεται και 
στην ομώνυμη κωμωδία του 
Ουίλλιαμ Σαίξπηρ, «Όπως 
σας αρέσει». Συχνά, ένας 
«Λόρδος της Αταξίας» εκλε-
γόταν ως επικεφαλής των 
γλεντιών.
 Επιστρέφοντας στη 
μεσαιωνική Ιταλία, ένα από 
τα πιο διαδεδομένα έθιμα θε-
ωρούνταν η χριστουγεννιάτι-
κη κούνια. Το συγκεκριμένο 
έθιμο ξεκίνησε το 1223 από 
τον Άγιο Φραγκίσκο της Ασί-
ζης, όταν στην προσπάθειά 
του να εξηγήσει την ιστορία 
της Γέννησης του Χριστού 
στον λαό, χρησιμοποίησε, 
συμβολικά, μία κούνια. 
 Περνώντας πλέον 
σε έθιμα διαδεδομένα σε 
ολόκληρη τη μεσαιωνική Ευ-
ρώπη, ένα από τα πρώτα που 
συναντούμε, με παγανιστική 
μάλιστα προέλευση, είναι και 
το κούτσουρο, γνωστό και 
αγαπητό σε πολλούς πολιτι-
σμούς, με παρόμοια ωστόσο 
σημασία. Πιο συγκεκριμένα, 
οι Δρυίδες ευλογούσαν ένα 
κούτσουρο και το κρατού-
σαν για 12 ημέρες, κατά τη 
διάρκεια του χειμερινού ηλι-
οστασίου. Ένα τμήμα του 
θα διατηρούνταν και για το 
επόμενο έτος, προκειμένου 
να ανάψει το νέο κούτσου-
ρο. Για τους Βίκινγκς, το ξύ-
λινο κούτσουρο θεωρούνταν 
ως αναπόσπαστο κομμάτι 
της γιορτής του χειμερινού 
ηλιοστασίου. Επιπλέον, σε 
αυτό, χάρασσαν γραμμές 

17
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 27 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 141

 ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ - ΕΠΙΣΤΗΜΗ

www.apopsi-press.gr

Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

σει τους παρευρισκόμενους 
με την ευχή «καλή υγεία». 
Αντίστοιχα, απαραίτητες, 
σε κάθε σπίτι ανεξαρτήτως 
τάξης, θεωρούνταν και οι 
μικρές πίτες από κιμά ή κομ-
ματάκια κρέατος, γνωστές 
ως Mince Pies, ψημένες σε 
επιμήκη περιβλήματα για να 
αντιπροσωπεύσουν το παχνί 
του Ιησού, στις οποίες είχαν, 
επιπλέον, προσθέσει και τρία 
μπαχαρικά, συνήθως κανέλα, 
γαρίφαλα και μοσχοκάρυδο, 
συμβολικά για τα δώρα των 
τριών Μάγων στον νεογέν-
νητο Χριστό. Τέλος, ανάμε-
σα στους τυχερούς, συγκα-
ταλεγόταν όποιος μπορούσε 
να φάει μία πίτα καρυδιών 
σε κάθε μια από τις δώδεκα 
ημέρες, ξεκινώντας από τα 
Χριστούγεννα και τελειώνο-
ντας τα Θεοφάνεια.                                                            

αντιπροσωπευτικές ανεπιθύ-
μητων χαρακτηριστικών π.χ. 
κακής τύχης ή κακής τιμής, 
τα οποία ήθελαν να απομα-
κρύνουν οι θεοί από αυτούς. 
 Ένα ακόμη αγαπη-
τό, κυρίως στις χαμηλότε-
ρες τάξεις, έθιμο υπήρξε η 
Boxing Day. Χαρακτηριζό-
ταν, παραδοσιακά, ως η ημέ-
ρα αντιστροφής της τύχης, 
καθώς  οι πλούσιοι προσέφε-
ραν δώρα στους φτωχούς. 
Στους μεσαιωνικούς χρό-
νους, το δώρο ήταν γενικά 

χρήματα, τοποθετημένα σε 
ένα κούφιο πήλινο δοχείο με 
μία σχισμή στην κορυφή, το 
οποίο έπρεπε να θρυμματι-
στεί για να πάρουν τα νομί-
σματα. Αυτά τα μικρά πήλινα 
αγγεία ονομάστηκαν «γου-
ρουνάκια» και έτσι έγιναν η 
πρώτη εκδοχή των γνωστών 
μας και σήμερα κουμπαρά-
δων. Γενικά, η παράδοση 
ανταλλαγής δώρων, κατά τις 
ημέρες των Χριστουγέννων, 
μπορεί να υποστηριχτεί ότι 
βασίζεται στα δώρα των τρι-

ών μάγων στον νεογέννητο 
Χριστό, ενώ συνεχίζεται μέ-
χρι σήμερα.  

Αρκετά έθιμα σχετίζονται 
και με τα φαγητά και τα 
ροφήματα του Δωδεκαημέ-
ρου. Πιο συγκεκριμένα, ένα 
ισχυρό ζεστό ρόφημα, συ-
νήθως μείγμα από αλεύρι, 
μέλι και μπαχαρικά, έπρεπε 
να υπάρχει σε κάθε σπίτι. Ο 
οικοδεσπότης όφειλε να το 
σηκώσει, μέσα σε ένα με-
γάλο μπολ και να χαιρετή-

Περνώντας πλέον σε έθιμα διαδεδομένα σε ολόκληρη 
τη μεσαιωνική Ευρώπη, ένα από τα πρώτα που 

συναντούμε, με παγανιστική μάλιστα προέλευση, είναι 
και το κούτσουρο, γνωστό και αγαπητό σε πολλούς 

πολιτισμούς, με παρόμοια ωστόσο σημασία.
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Εδώ και δυο χρόνια 
μέλη του  Συλλόγου 
δρομέων Άρτας ξεκί-

νησαν να καθαρίζουν και 
να ανοίγουν νέα μονοπά-
τια  στον λόφο Περάνθης.
Τους τελευταίους μήνες μπή-
κε η ιδέα τα καινούργια αυτά 
μονοπάτια να ενσωματωθούν 
στον αγώνα Arta city trail και 
η διαδρομή από 13χλμ  του 
πρώτου αγώνα να γίνουν τε-
λικά 23χλμ .
Οι εργασίες παρόλη την κού-
ραση και τις δυσκολίες  έγιναν 
με πολλή αγάπη και μερά-
κι απ΄όλους τους εθελοντές 
που βοήθησαν και θέλουμε 
να πιστεύουμε  ότι είχαν ένα 
αποτέλεσμα που ικανοποιεί 
τους περισσότερους και  δί-
νει τη δυνατότητα σε όποιον 
αγαπάει τη φύση να μπορέσει 
να τρέξει ή και να περπατήσει 
με ασφάλεια και να απολαύσει  
ένα πλούσιο  φυσικό τοπίο με 
εναλλαγές εικόνων και  τερέν.

17 Δεκεμβρίου 2023.  
Ω/09:00.  2nd Arta city 
trail.  23 και 6 χλμ

Ένας αγώνας αφιερωμένος 
στην Ελπίδα, τον Λάμπρο και 
τον Περικλή, τρία από τα ιδρυ-
τικά μέλη του Συλλόγου δρο-
μέων Άρτας που έφυγαν τόσο 
γρήγορα από τη ζωή τη χρονιά 
που μας πέρασε.

Η εκκίνηση του αγώνα δόθη-
κε την Κυριακή 17 Δεκεμβρίου 
2023 από το Προφήτη Ηλία  
με τους  συμμετέχοντες να 
τρέχουν σε ένα μοναδικό τε-
ρέν για όλα τα γούστα, που 

Σύλλογος Δρομέων Άρτας: Επιτυχημένο 
το 2nd Arta city trail 2023

έχει  θέα τον Αμβρακικό και 
τα Τζουμέρκα αναδεικνύοντας 
την άγνωστη μέχρι χτες ομορ-
φιά  του λόφου Περάνθης και 
των ιστορικών μνημείων του   
(Αστεροειδή οχυρά, πολυβο-
λεία, κουδουνότρυπα, Ενετι-
κός πλακόστρωτος δρόμος) 
γνωρίζοντας έτσι την ιστορία 
και τον πολιτισμό της περιο-
χής μας. Το Arta city trail  είχε 
τη φιλοδοξία να δώσει στους 
δρομείς δυο νέες  διαδρομές 
με τεχνικές δυσκολίες και τα 
κατάφερε, καθώς οι αθλητές 
έμειναν πλήρως ικανοποιημέ-
νοι και αυτό δεν το λέμε εμείς 
αλλά το εισπράξαμε από όλους 
όσοι συμμετείχαν, αθλητές και 

εθελοντές.   

Είμαστε ιδιαίτερα ευτυχείς 
που τον αγώνα μας στηρίζουν 
φορείς και επιχειρήσεις της 
περιοχής μας. Ο Δήμος Αρ-
ταίων ήταν συνδιοργανωτής 
του αγώνα, που τελεί  υπο την 
αιγίδα της ομοσπονδία μας, 
ΕΟΣΛΜΑ-Υ. Ευχαριστούμε  τη 
Διεύθυνση Δασών Άρτας και  
την Τροχαία Άρτας για τη πο-
λύτιμη και ουσιαστική βοήθεια 
για την ασφαλή διεξαγωγή 
του αγώνα.  Μας βοήθησαν  
με τους  εθελοντές τους η 
ΔΟΑΚ , η ΟΑΝΕΑΝ, οι Σαμα-
ρείτες του ΕΕΣ, ο Ελληνικός 
Ερυθρός Σταυρός παράρτημα 

Άρτας και πλήθος μεμονωμέ-
νων εθελοντών που αψηφώ-
ντας το κρύο,  ακούραστοι 
και γεμάτοι κέφι έδωσαν τον 
καλύτερο τους εαυτό, βοηθώ-
ντας και ενθαρρύνοντας του 
αθλητές.
Δεν μπορούμε να μην αναφερ-
θούμε στους χορηγούς μας 
που βρίσκονται πάντα δίπλα 
στις εκδηλώσεις μας. Καφέ 
μεζεδοπωλείο 19 ΓΡΑΔΑ, Ανα-
κύκλωση αυτοκινήτων ΚΟΥΡ-
ΚΟΥΤΑΣ,  νερά ΚΩΣΤΗΛΑΤΑ 
κατάστημα αθλητικών ειδών  
SPORTSHOUSE, μπανάνες 
DOLE ,πρωτεϊνούχα προϊό-
ντα KEFIS, είδη καθαρισμού  
ALEXIOU CLEAN, φούρνος 

ΣΤΑΣΟΥ ΤΡΙΜΜΑΤΑ, ΕΡΓΟ-
ΡΑΜΑ, Ποτοποιία ΓΑΤΣΙΟΣ, 
γαλακτοβιομηχανία ΗΠΕΙΡΟΣ 
Συνεταιρισμός ελαιοχρωματι-
στών Άρτας, καφεκοπτείο – 
ξηροί καρποί ΑΡΩΜΑ,  καφέ 
ΛΟΦΟΣ και του χορηγούς επι-
κοινωνίας Amvrakia fm, vision 
Air, artagoal, Arttv.
Στο αγωνιστικό κομμάτι νικη-
τές στη μεγάλη διαδρομή των 
23 χλμ ήταν ο Βαγγέλης Βα-
σίλειος με 01:45:53. Στη δεύ-
τερη θέση ο Σταλίκας Ιωάννης 
με 1:53:17 και στην τρίτη 
θέση ο Τυρολόγος Πέτρος με 
01:53:18.
Στις γυναίκες επικράτησε η 
Van Hemert Marcella , με 

2:22:36, στη δεύτερη θέση η 
Γκίκου Αλεξάνδρα  με 2:27:30 
και τρίτη η Γκόγκου Ασπα με 
02:29:04.

Στη διαδρομή των 6 χμ, πρώ-
τος τερμάτισε ο Κανελλόπου-
λος Ιωάννης  με 26:02, δεύ-
τερος ο Ράρρας Μιχάλης με 
26:14 και τρίτος ο Μανιώτης 
Δημήτρης  με 26:34.

Στις γυναίκες πρώτη ήταν η 
Σταματέλου Κων/να  32:33, 
δεύτερη η Παπαδογεώργου 
Αρτεμησία  με 34:36 και τρίτη 
η Γιακουμή Νεφέλη με 35:32.

Ευχή μας να καθιερωθεί ο 
αγώνας μας στο ετήσιο καλε-
ντάρι των αθλητών ορεινού 
τρεξίματος και να γίνεται χρό-
νο με  το χρόνο καλύτερος.
Τα καλά λόγια και το χαμόγε-
λο σας, μας γεμίζει με υπέροχα 
συναισθήματα και παρόλη την 
κούραση (ψυχική και σωματι-
κή), αυτή η περήφανη ομάδα 
ανθρώπων που τρέχει εδώ 
και καιρό για να σας προσφέ-
ρει ένα ποιοτικό και ασφαλή 
αγώνα, είναι έτοιμη να αξιολο-
γήσει με τη βοήθεια όλων τη 
διοργάνωση, τυχόν αστοχίες 
ή παραλείψεις που έγιναν και  
ετοιμάζεται να ανανεώσει  το 
ραντεβού μαζί σας για το Φθι-
νόπωρο του 2024. 
Περισσότερες πληροφορί-
ες για την ακριβή ημερο-
μηνία εντός ολίγων ημε-
ρών.
Σας ευχόμαστε από καρ-
διάς καλές γιορτές και ευ-
τυχισμένο το νέο έτος.

Χρ. Τσιρογιάννης: «Αυ-
τός ο αυτοδιοικητικός 
κύκλος κλείνει με έργα 
για κάθε ηλικία και σε 
κάθε περιοχή της Άρτας. 
Στις Κεραμάτες κάνουμε 
μια πλήρη παρέμβαση και 
λύνουμε ένα χρόνιο ζή-
τημα».

Έργα και παρεμβάσεις που 
αναμένεται να ολοκληρω-
θούν το επόμενο διάστημα, 
επισκέπτεται ο Χρήστος Τσι-
ρογιάννης και η Δημοτική 
του Ομάδα εν μέσω της εορ-
ταστικής περιόδου. Έτσι ο 
νυν Δήμαρχος βρέθηκε στις 

Κεραμάτες, όπου με γοργούς 
ρυθμούς προχωρά το έργο 
της δημιουργίας πλατείας, 
παιδικής χαρά μαζί με υπαί-
θρια όργανα γυμναστικής. 
Μαζί του βρέθηκαν ο Πρό-
εδρος των Κεραματών, Δη-
μήτρης Κατσαρός και η ανά-
δοχος του έργου, Κατερίνα 
Μακαβέλου.

Ο προϋπολογισμός του έρ-
γου ανέρχεται σε 320.000 
ευρώ και το σύνολο των 
χρημάτων το διαθέτει ο Δή-
μος. 

Στις Κεραμάτες, η παρέμ-

βαση στον δημόσιο χώρο 
θα είναι πλήρης και θα τον 
αναβαθμίζει σημαντικά αφού 
περιλαμβάνει: 

• δημιουργία πλατείας 
1.500 τ.μ. και πεζο-
δρόμιο 

• δημιουργία παιδικής 
χαράς με περίφραξη 
και δάπεδο ασφαλεί-
ας

• υπαίθρια όργανα γυ-
μναστικής 

• Φωτισμός LED 
• Παρτέρια με πράσινο 

και ψηλά δένδρα

Μια ακόμη πλατεία με παιδική χαρά παραδίδει η Δημοτική 
Αρχή Τσιρογιάννη: αυτή τη φορά στις Κεραμάτες 
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ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ & DELIVERY

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ με ημιυπόγειο 
200 τμ με δικαίωμα οικοδομής άλλα 200 τμ για 
1ο όροφο μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 
στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 2ο χλμ 
στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

Έργα εξοικονόμησης νερού σε δίκτυα άρδευσης

Ολοκληρώθηκαν οι διαγωνιστικές 
διαδικασίες για τρία ακόμη μεγά-
λες παρεμβάσεις για τον εκσυγ-

χρονισμό των αρδευτικών δικτύων σε 
τρεις παραγωγικές περιοχές της Ηπείρου 
και πλέον μετρά αντίστροφα ο χρόνος 
για την έναρξη των εργασιών, καθώς 
στη σημερινή της συνεδρίαση η Οικονο-
μική Επιτροπή της Περιφέρειας Ηπείρου 
κατακύρωσε τα αποτελέσματα των δια-
γωνισμών και ανέδειξε τους οριστικούς 
αναδόχους των έργων.
 Συγκεκριμένα πρόκειται για τα εξής: 
«Έργα εξοικονόμησης νερού Γραμμενί-
τσας – Βλαχέρνας», προϋπολογισμού € 
1.090.000.  «Έργα εκσυγχρονισμού και 
εξοικονόμησης νερού του αρδευτικού δι-
κτύου Περάνθης – Λουτρότοπου», προ-
ϋπολογισμού € 2.198.000,01.  «Έργα 
εξοικονόμησης νερού ΤΟΕΒ Ραγίου Κε-
στρίνης», προϋπολογισμού € 1.625.000. 
Τα έργα χρηματοδοτούνται από το 

Πρόγραμμα Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ 
2014-2020). 
Ανάδοχος για τη συντήρηση δο-
μικών υλικών και διάκοσμου του 
Ιμαρέτ: Η Ο.Ε. ΘΕΟΦΥΛΑΚΤΟΣ Π. & 
ΓΕΩΡΓΙΆΔΗΣ Γ. αναδείχτηκε προσωρινός 
ανάδοχος για  το υποτμήμα  του έργου 
της Αποκατάστασης του Οθωμανικού Τε-
μένους Ιμαρέτ της Άρτας, που αφορά τη 
συντήρηση των δομικών υλικών και του 
διάκοσμου, το οποίο έχει προϋπολογισμό 
320.000 ευρώ. Η Ο.Ε. σε επόμενη συνε-
δρίασή της θα προχωρήσει στη λήψη της 
τελικής απόφασης. 
Ενημέρωση από Περιφερειάρχη  για 
την κατολίσθηση στα Πηγάδια
Ο Περιφερειάρχης κ. Αλέξανδρος Καχρι-
μάνης ενημέρωσε τα μέλη της Οικονο-
μικής Επιτροπής για το γεωλογικό  φαι-
νόμενο  που εξελίχθηκε στην περιοχή 
Πηγαδιών του  Δήμου Βορείου Τζουμέρ-
κων, σε σημείο κοντά στον  τερματισμό  

του νέου δρόμου που έχει κατασκευαστεί 
από την Περιφέρεια Ηπείρου. Η ολίσθηση 
του εδάφους, όπως εξήγησε ο Περιφε-
ρειάρχης, έγινε σε  περιοχή που γειτνιάζει 
με  το τμήμα στο οποίο  είχε προκληθεί  
κατολίσθηση προ ολίγων χρόνων (μετά 
από σεισμική δόνηση)  και η οποία είχε 
αποκατασταθεί κατά τη διάρκεια  κατα-
σκευής του δρόμου Τέροβο- Πλατάνια. 
Η αποκοπή του εδάφους   ξεκίνησε σε 
ύψος περίπου 300 μέτρων από το οδό-
στρωμα, χωρίς   ακόμη να μπορεί να γί-
νει ακριβής αξιολόγηση του φαινομένου. 
Ήδη από προχθές εργάζονται εντατικά 
μηχανήματα για την απομάκρυνση των 
υλικών που έχουν συσσωρευθεί επί του 
οδοστρώματος, το οποίο σύμφωνα με  
την πρώτη εκτίμηση – και εκτός από ένα 
τμήμα βραχοπαγίδας- δεν έχει υποστεί 
ζημιές, Όσον αφορά  την απομάκρυνση  
του υλικού της κατολίσθησης, αυτή γίνε-
ται σύμφωνα με  την ισχύουσα Α.Ε.Π.Ο.
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